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Κάποιοι αναπολούν το παρελθών και καίνε το μέλλων της Ξάνθης

ΒΟΛΕΣ ΚΑΤΑ ΣΕΚΕ, ΚΑΡΑΜΑΝΛΗ, Α. 
ΚΟΝΤΟ ΚΑΙ ΣΤΟ ΒΑΘΟΣ 
Ο ΣΤΡΑΤΟΣ, 
ΠΟΥ ΘΑ ΤΟΥΣ ΧΑΛΑΣΕΙ 
ΤΗΝ «ΣΟΥΠΑ»

Ανανεώνει το κύρος της 
(prestige) η ΣΕΚΕ Α.Ε. – Ο πρώην 
Πρωθυπουργός Κ. Καραμανλής 
είναι ο νέος Πρόεδρος της ΣΕΚΕ

Κ. Κουρτίδης: Είμαστε έτοιμοι να αντιμε-
τωπίσουμε την πυρκαγιά/ Προηγείται η 
ανθρώπινη ζωή

ΦΑΚΕΛΟΣ: ΠΡΟΛΗΨΗ ΠΥΡΚΑΓΙΑΣ 
ΣΤΗΝ ΞΑΝΘΗ

Τ σ ο υ χ τ ε ρ ά ; ; ;

Γράφει ο Αλέξανδρος Παυλικιάνος

Πόδια του συνοδηγού πάνω 
στο ταμπλό του 

αυτοκινήτου.

Γράφει ο Συμεών Συμεωνίδης



Ηχώ της Θράκης   ΣΕΛ 21ΤΕΤΑΡΤΗ 14 ΙΟΥΝΙΟΥ   2023   

Η Σχολή οδηγών Σ. Συμεωνίδη  
παρέχει πλήρη, ουσιαστική, 
θεωρητική και πρακτική εκπαίδευση 
σε υποψηφίους οδηγούς, στα 
διπλώματα όλων των κατηγοριών. 

Με γνώση και εμπειρία ετών, δίνεται
 έμφαση στην οδική ασφάλεια και στην ανάπτυξη σύγχρονης 
οδηγικής συμπεριφοράς, που θα επιτρέψει σε κάθε μαθητή να 
είναι ουσιαστικός γνώστης της 
οδήγησης και όχι τυπικά κάτοχος ενός διπλώματος. 
Η διδασκαλία των θεωρητικών μαθημάτων γίνεται σε σύγχρονες, 
άρτια εξοπλισμένες κλιματιζόμενες αίθουσες, με τη βοήθεια όλων 
των απαραίτητων μέσων, όπως έντυπο, οπτικοακουστικό υλικό 
και ηλεκτρονικοί υπολογιστές.
Για την καλύτερη κατάρτιση των υποψηφίων οδηγών μαθητών μας 
σε ζητήματα μηχανικής του αυτοκινήτου, η Σχολή διαθέτει μια 
υψήλης ακρίβειας και άριστης κατασκευής τομή μηχανής.

Ηχώ της Θράκης   ΣΕΛ 3ΤΕΤΑΡΤΗ 26  ΙΟΥΛ 2023

ΗΧΩ ΤΗΣ 
ΘΡΑΚΗΣ

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 

ΠΟΛΙΤΙΚΗ & 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ
 ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΗΧΩ ΤΗΣ ΘΡΑΚΗΣ
ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ 

ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ ΠΟΛΙΤΙΚΗ & 
ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ

ΓΚΟΥΛΗ ΑΙΚΑΤΕΡΙΝΗ
ΕΚΔΟΤΗΣ

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ
ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ
ΤΗΛ 2541 0 73116
Π.Π. ΓΕΡΜΑΝΟΥ 1

Τ.Κ. 67131
ΞΑΝΘΗ

eimail:info@xsnthitimes.gr

ΔΙΑΝΟΜΗ: Χατζημωυσιάδης 
Κων/νος

ΔΗΜΟΣΙΟΓΡΑΦΟΣ: 
Αμποβιανίδης Νεκτάριος

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΥΛΗΣ 
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

ΑΡΘΡΟΓΡΑΦΙΑ

ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ 
ΤΥΠΟΓΡΑΦΕΙΟΥ 
Β. ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

ΤΗΛ. 2541 0 73116  

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ 
- ΔΙΑΦΗΜΙΣΕΙΣ
2541 0 73116

Κιν. 6936 6464 55
email:info@xanthitimes.gr

ΣΥΝΔΡΟΜΕΣ 
ΕΤΗΣΙΕΣ

ΙΔΙΩΤΩΝ.....60.00 ΕΥΡΩ
ΣΥΛΟΓΩΝ....100.00 ΕΥΡΩ

ΤΡΑΠΕΖΩΝ....200.00 ΕΥΡΩ
ΟΡΓΑ/ΣΜΩΝ...600.00 ΕΥΡΩ

ΣΥΝΑΙΤΕΡΙΣΜΩΝ.600.00
ΕΥΡΩ

ΔΗΜΩΝ ... 600,00 ΕΥΡΩ
ΑΜΘ ... 600,00

Οι παραπάνω τιμές δεν περι-
λαμβάνουν ΦΠΑ

Απαγορεύεται η ολική,  με-
ρική ή περιληπτική ή κατά 

παράφραση ή απόδοση του 
περιεχομένου μηχανικά ή 
ηλεκτρονικά χωρίς την έγ-
γραφη άδεια του εκδότη

Νόμος 2121/93 και κανόνες 
Διεθνούς Δικαίου που ισχύ-

ουν στην Ελλάδα.

Η ΘΕΣΗ ΜΑΣ
ΤΕΤΑΡΤΗ 26 ΙΟΥΛΙΟΥ 2023                    ΗΧΩ ΤΗΣ  ΘΡΑΚΗΣ 

Κάποιοι αναπολούν το παρελθών και καίνε το μέλλων της Ξάνθης

ΒΟΛΕΣ ΚΑΤΑ ΣΕΚΕ, ΚΑΡΑΜΑΝΛΗ, Α. ΚΟΝΤΟ ΚΑΙ ΣΤΟ 
ΒΑΘΟΣ Ο ΣΤΡΑΤΟΣ, ΠΟΥ ΘΑ ΤΟΥΣ ΧΑΛΑΣΕΙ ΤΗΝ «ΣΟΥΠΑ»

Διάβασα με λύπη μου άρθρο 
σε συγκεκριμένο Ξανθιώτι-
κο σάϊτ, του οποίου οι συν-
δαιτημόνες του στο παρελ-
θών,  ευνοήθηκαν από την 
ΣΕΚΕ,  και συνεχίζοντας την 
προσφιλή τακτική τους, αξί-
ζει δε να σημειώσουμε ότι 
σήμερα, ωφελούνται σκαν-
δαλωδώς από τον νυν δή-
μαρχο Μ. Τσέπελη, ευτελί-
ζοντας την αποστολή τους, 
η οποία είναι να ασκούν 
κρητική στην εξουσία και 
αντί να λαμβάνουν, τα προ-
βλεπόμενα από το σύνταγ-
μα, για να κρατήσουν την 
ανεξαρτησία τους, βάλλουν 
κατά μιας επιχείρησης στην 
Ξάνθη, που δίνει οικονομι-
κές ανάσες στο νομό για 
να “χτυπήσουν” τον υπο-
ψήφιο δήμαρχο Σ. Κοντό.

Ο λόγος για την προσπάθεια σύνδεσης 
του Α. Κοντού με την Πρωθυπουργία του 
Κ. Καρανμανλή και το κλείσιμο των συ-
νεταιριστικών εργοστασίων στην Ξάνθη, 
όπου στην προσπάθεια να «χτυπήσουν» 
τον τότε υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης 
Αλέξανδρο Κοντό και κατ’ επέκταση τον 
γιό του Στράτο, που κατεβαίνει ως υπο-
ψήφιος δήμαρχος Ξάνθης, όπου αν εκλε-
γεί, το εν λόγω σάϊτ (ταγμένος κονδυλο-
φόρος στην υπηρεσία του Μ. Τσέπελη 
και του συστήματος που έχει αναπτύξει), 
κινδυνεύει να χάσει το «ψωμάκι» του, αν 
ο νυν δήμαρχος  χάσει το δημαρχιλίκι.

Εδώ αξίζει να σημειώσουμε ότι αν τα συνε-
ταιριστικά εργοστάσια, συνέχιζαν την λει-

τουργία τους 
με τον τότε 
γνωστό τρόπο, 
οι εργαζόμε-
νοι θα είχαν 
τις απολαβές 
που έχουν οι 
σημερινοί ερ-
γαζόμενοι στο 
καζίνο της Ξάν-
θης, που ναι 
μεν μετακόμι-
σε στην Αλε-
ξανδρούπολη, 
ναι μεν οι ερ-

γαζόμενοι δουλεύουν και μετακινούνται 
καθημερινά στον Έβρο, αλλά οι μόνες 
απολαβές τους είναι ότι η εργοδοσία πλη-
ρώνει μόνο το ένσημό τους, και τις απο-
δοχές χρόνων, απλά τις χρωστάει και οι 
εγκλωβισμένοι εργαζόμενοι, σύμφωνα 
με πληροφορίες, παρακαλούν να βγουν 
στην σύνταξη, μήπως και τα ένσημα που 
τους κολλάει  η εργοδοσία, πιάσουν τόπο.

Αν δεν είχαν κλείσει τότε τα συνεταιριστι-
κά εργοστάσια, θα τα έκλειναν οι ίδιοι οι 
συνδικαλιστές που τα ήθελαν όλα δικά 
τους, σίγουρα, θα τα είχαν κλείσει από 
μόνοι τους, γιατί δεν θα είχαν να πληρώ-
σουν ούτε τα ένσημα των εργαζομένων 
των συναιτεριστικών εργοστασίων. Φω-
τεινό παράδειγμα η ΡΟΔΟΠΗ, η οποία 
συνεχίζει να δίνει τα προβλεπόμενα 
από τον νόμο στους εργαζομένους της.

Το αν κάποιοι δεν λειτούργησαν σωστά, η 
δικαιοσύνη πρέπει να κάνει το έργο της.

Αυτό όμως, ανήκει στο παρελθών, 
και ως προς τις πολιτικές επιλο-
γές, όλοι οι εμπλεκόμενοι, κρίθηκαν.

Όμως, αυτό πλέον, ανήκει στο παρελ-
θών, και σήμερα στην  Ξάνθη, υπάρχει 
μία εταιρεία, κερδοφόρα, και υπάρχει 
ένα όνομα, αυτό του πρώην Πρωθυπουρ-
γού, που θα δώσει ξεχωριστό κύρος στην 
εταιρεία (prestige) και αυτή, θα συνεχί-
σει να λειτουργοί και να στηρίζει 11.000  
παραγωγούς καπνού και άλλες τόσες χι-
λιάδες παραγωγούς φρούτων και να συ-
ντηρεί άλλες γεωργικές δραστηριότητες.

Στο όνομα του πανικού, του κυκλώμα-
τος Τσέπελη, για την υποψηφιότητα του 
Στράτου Κοντού, για την δημαρχία της 
Ξάνθης, κάποιοι, οι οποίοι ευεργετή-
θηκαν «τα μάλλα», στρέφουν τα χρυ-
σοπληρωμένα από τον Τσέπελη βέλη 
τους, κατά της οικογένειας Κοντού.

Σαφέστατα και οι Ξανθιώτες κα-
τανοούν το προσωπικό οικονομικό 
πρόβλημα τους, όταν «αποσταρ-
τευτεί» με την ψήφο του λαού της 
Ξάνθης ο Μ. Τσέπελης. Το γνωρίζουν 
πολύ καλά οι ίδιοι και φυσικά όλη η 
Ξάνθη, ότι οι σημερινοί πρωτοκλα-
σάτοι στον χώρο των τοπικών ΜΜΕ,  
θα μείνουν άνεργοι, και σίγουρα  
αυτό όμως, δεν σημαίνει ότι πρέπει  
να κάψουν τον μοναδικό οικονομικό 
πνεύμονα στην Ξάνθη  για να μην 
βγει ο Στράτος Κοντός … δήμαρχος.

Όλοι οι Ξανθιώτες το αντι-
λαμβάνονται αυτό.

Και να πούμε μια αλήθεια.

Η δική μας πολύχρονη παρουσία 
στον δημόσιο λόγο, δεν ήταν ποτέ 
κοντά στην οικογένεια Κοντού, και 
ούτε είχε «νταλαβέρια» με τους 
στενούς συνεργάτες του Κ. Καρα-
μανλή όταν ήταν πρόεδρος ΝΔ και 
Πρωθυπουργός της Χώρας, και 
άρα, μπορούμε να γράψουμε και 
το «στραβό» αλλά και το «ίσιο» 
και καλό είναι, αυτοί που ευνοή-
θηκαν με τον έναν ή τον άλλο τρό-
πο από τον Α. Κοντο, τουλάχιστον 
να σιωπούν.  Τώρα βέβαια, αν οι 
εντολές που λαμβάνουν από τους 
σημερινούς «εργοδότες» τους 
είναι διαφορετικές, τότε, ας κά-
νουν καλά με την συνείδησή τους.

Εκείνο που μας ενδιαφέρει εμάς 
πρωτίστως, είναι η πόλη μας, να 
διοικείται από έντιμους και ικα-
νούς Ξανθιώτες, και ο Νομός Ξάν-
θης, να πρωτοπορεί στο επιχειρείν, 
για να υπάρχει μεροκάματο στους 
νυκοκυραίους του τόπου μας.

Όλα τα άλλα είναι ιστορίες για αγρί-
ους, όπως και τα άγρια ένστικτα των 
λύκων που πεινάνε και επιτίθενται 
σε ότι κινείται,  και η όλη συμπερι-
φορά κάποιων από τα τοπικά μέσα 
ενημέρωσης της Ξάνθης, βλέποντας 
να χάνει ο Τσέπελης την εκλογική 
κούρσα, αλυχτάν, ουρλιάζουν, γιατί 
γνωρίζουν ότι αν ο Μ. Τσέπελης φύ-
γει από την εξουσία θα πεινάσουν.

Γιατί κακά τα ψέματα, όσα 
και να «παντελονιάσουν», 
τα έτοιμα φεύγουν εύκο-
λα, όσο εύκολα και αν ήρθαν.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ
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O I K O N O M I AΠ Ο Λ Ι Τ Ι Κ Η
Απόφαση Περιφερειάρχη Χρήστου Μέτιου, Τομή 
στην τουριστική πολιτική της Περιφέρειας ΑΜΘ

Η Περιφέρεια ΑΜΘ, 
κατάφερε την τελευ-
ταία δεκαετία, από 
πλευράς τουριστικών 
επιδόσεων, να είναι 
6η στην Ελλάδα. Είναι 
μία εξαιρετική επίδο-
ση εάν λάβουμε υπό-
ψη ότι οι πρώτες πέ-
ντε είναι αυτές που 
έχουν τα 2 μεγάλα 
αστικά κέντρα, λιμά-
νια και αεροδρόμια 
της χώρας, τουριστι-
κούς πόρους παγκό-
σμιας αναγνώρισης 
όπως Ακρόπολη και 
όχι μόνο (Αττικής και 
Κεντρικής Μακεδο-
νίας) και αυτές που 
έχουν τα παγκόσμι-
ας αναγνώρισης ελ-
ληνικά νησιά ( Κρή-
της, Ιόνιου, Νοτίου 
Αιγαίου), ενώ πίσω 
της σε επιδόσεις βρί-
σκονται περιφέρει-
ες με εμβληματικά 
μνημεία και αξιοθέ-
ατα όπως η αρχαία 
Ολυμπία, τα Μετέ-
ωρα, οι Δελφοί κλπ.

 

Η Περιφέρεια Ανατολικής Μα-

κεδονίας – Θράκης εργάζεται ώστε να 
ανασυντάξει το τουριστικό δυναμικό της 
και να αξιοποιήσει συγκριτικά πλεονε-
κτήματα. Είναι μία δύσκολη προσπάθεια 
γιατί έχει να συνδυάσει και να προωθήσει 
πολλές διαφορετικές ενότητες του του-
ριστικού προϊόντος, με έντονη εποχικό-
τητα και διαφορετικότητα μεταξύ τους 
αλλά και περιοχές με διαφορετικό βαθμό 
ετοιμότητας να υποδεχθούν τουρίστες.

 

Παράλληλα όντας περιοχή με ποιοτικά 
αγροκτηνοτροφικά προϊόντα και ιδιαίτερη 
τοπική γαστρονομία, η οποία δεν έχει μετα-
βληθεί σε τουριστική αλλά κρατάει τον πα-
ραδοσιακό χαρακτήρα της, αποτελεί παρά-
δειγμα αυθεντικής Ελληνικής εμπειρίας για 
τον επισκέπτη, είτε Έλληνα είτε αλλοδαπό.

 

Συνεπώς η Ανατολική Μακεδονία και η 
Θράκη έχει τουριστικούς πόρους, έχει 
τουριστική οικονομία, έχει το ανθρώπι-
νο δυναμικό, έχει σημειώσει σημαντική 
άνοδο, έχει δυναμική περαιτέρω προ-
όδου. Αυτό επιβεβαιώνεται και φέτος.

 

Η τουριστική πολιτική της περιφέρειας, βρί-
σκεται σε ένα κομβικό σημείο, με κρίσιμες 
αποφάσεις για τα επόμενα χρόνια που πρέ-
πει να βασιστούν σε πρωτοποριακές ιδέες.

 

Η προβολή απαραίτητη, με έμφα-
ση στα σύγχρονα μέσα και μεθόδους.
Η ενδυνάμωση των ισχυρών αλλά και 
η στήριξη των ανερχόμενων με διαφο-
ρετικά προγράμματα ανά περίοδο.
Η παρουσία σε εκθέσεις, παρουσιάσεις, 
συνέδρια με προετοιμασία με ειδικές 
στοχεύσεις συγκεκριμένων διαμορφω-

τών να ενδιαφερθούν για την ΑΜΘ. (ΨΝ)
Η δημιουργία εμβληματικών νέων σύγχρονων 
πόρων τουριστικού ενδιαφέροντος πχ θε-
ματικών πάρκων ή έργα σύγχρονης τέχνης.
Η δημιουργία – βελτίωση υποδομών.
Η βελτίωση της εμπειρίας – διαβίω-
σης στα αστικά μας κέντρα (ΒΑΚ).
Η ενίσχυση των επιχειρήσεων μέσα 
από χρηματοδοτικά εργαλεία.
Η παρουσίαση των πλεονεκτημάτων 
εγκατάστασης επιχειρήσεων στην ΑΜΘ.
Η υποστήριξη και εκπαίδευ-
ση ανθρώπινου δυναμικού.
 

Πρέπει παράλληλα να έχου-
με υπόψη βασικές αρχές:

Ο τουρισμός δεν μπο-
ρεί να αναπτυχθεί παντού.
Η τοπική κοινωνία πρέπει να αντιλη-
φθεί ότι ο ρόλος της στο να δημιουρ-
γήσει το κατάλληλο υπόβαθρο για να 
είναι επιλογή για τους τουρίστες εί-
ναι βασικός παράγοντας επιτυχίας.
Οι δημόσιες επενδύσεις για να έχουν 
αποτέλεσμα πρέπει να ακολου-
θούν την ιδιωτική πρωτοβουλία και 
επενδύσεις και όχι το αντίστροφο .
Η συνεργασία μεταξύ τοπικών και γει-
τονικών ομάδων και τομέων της οικονο-
μίας απαραίτητη χωρίς περιορισμούς 
από όρια περιφερειακών ενοτήτων.
 

Η απόφαση τομή που έλαβε ο Περιφε-
ρειάρχης Χρήστος Μέτιος ώστε να υπο-
στηρίξει όλα τα παραπάνω, να επιταχύνει 
και να κάνει αποτελεσματικότερη την ση-
μαντική επένδυση που έχουν κάνει Περι-
φέρεια, λοιποί θεσμικοί αλλά κυρίως ο 
ιδιωτικός τομέας ήταν να δημιουργήσει τον 
Οργανισμό Διαχείρισης και Προώθησης του 
Τουριστικού Προορισμού ΑΜΘ ( DMMO).

Θα τεθεί υπό τον Αναπτυξιακό Οργα-
νισμό (Ευελιξία, οικονομικοί πόροι).
Θα έχει μέλη από όλη την ΠΑΜΘ και 
τους ιδιωτικούς οικονομικούς εταίρους.
Θα έχει επιτροπή ως ‘’δεξαμενή σκέ-
ψης και ιδεών’’ από πολίτες της ΠΑΜΘ 
που έχουν τη διάθεση αλλά και ξεχω-
ρίζουν με την εν γένει προσφορά τους.
Θα ακολουθήσει το στρατηγικό σχεδι-
ασμό της ΠΑΜΘ, θα τον διαμορφώσει 

όπου απαιτείται, θα θέσει τους 
στόχους, το πρόγραμμα και θα 
παρακολουθεί το αποτέλεσμα, 
συγχρόνως θα αναδιαμορφώ-
νει όπου απαιτείται τις δράσεις.
 

Οι Περιφέρεια έχει διαθέσει τερά-
στιους πόρους με σημαντικά απο-
τελέσματα. Αυτή την επένδυση θα 
τη συνεχίσει με αποδοτικότερο τρό-
πο πλέον τα επόμενα χρόνια. Για 
πρώτη φορά η Περιφέρεια όχι μόνο 
ακούει αλλά δίνει αποφασιστικό 
ρόλο στους φορείς και τον ιδιωτικό 
τομέα. Για πρώτη φορά θα διαμορ-
φώνουν την τουριστική πολιτική και 
τις δράσεις αλλά θα έχουν και το πε-
ριθώριο να διορθώσουν αστοχίες.

 

Αυτή η απόφαση άμεσης συνερ-
γασίας και αποφασιστικού ρόλου, 
που έλαβε ο Χρήστος Μέτιος και 
ετοιμάζουμε το πλαίσιο εφαρμο-
γής της, είναι που θα αναμορφώ-
σει όλη την τουριστική πολιτική 
και θα δώσει στην μεγάλη επέν-
δυση που κάνει η ΠΑΜΘ, φτερά 
ανάπτυξης με σύγχρονο, βιώσι-
μο και αποδοτικότερο τρόπο.

 

Η Ανατολική Μακεδονία και η Θράκη 
θα αναδειχθεί ακόμη περισσότερο 
τα επόμενα χρόνια. Για να το πετύ-
χουμε, θέλουμε μαζί μας το σπου-
δαιότερο σύμμαχο που μπορούμε 
να έχουμε, την τοπική κοινωνία.
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Μιχάλης Αμοιρίδης

Α ν τ ι π ε ρ ι φ ε ρ ε ι ά ρ -
χης Υποδομών ΑΜΘ

Πρόεδρος Οργανισμού Δια-
χείρισης και Προώθησης Του-
ριστικού Προορισμού ΑΜΘ

Ανανεώνει το κύρος της (prestige) 
η ΣΕΚΕ Α.Ε. – Ο πρώην Πρωθυ-

πουργός Κ. Καραμανλής είναι ο 
νέος Πρόεδρος της ΣΕΚΕ

Σε μία πρωτόγνω-
ρη απόφαση  για τα 
Ελληνικά δεδομέ-
να προχώρησε το 
Δ.Σ. της ποιο μεγά-
λης και κερδοφό-
ρας Συνεταιριστικής 
Εταιρείας Ελλάδος 
(ΣΕΚΕ Α.Ε.), τοποθε-
τώντας ως πρόεδρο 
του ΔΣ τον πρώην 
Πρωθυπουργό Ελλά-
δος Κ. Καραμανλή.

Είναι βέβαιο ότι η προσωπικότητα 
του νέου προέδρου της ΣΕΚΕ θα 
δώσει άλλη βαρύτητα στην εξα-
γωγική δραστηριότητα της εται-
ρείας και θα δώσει νέα ώθηση 
στην εξωστρέφεια της εταιρείας.

Άλλωστε δεν είναι τυχαία η επιλογή 
του Δ.Σ. στο πρόσωπο του πρώην 
Πρωθυπουργού Κ. Καραμανλή, ο 
οποίος στις διεθνής αγορές που 
κινείται η ΣΕΚΕ Α.Ε. θα δώσει το 
απαραίτητο κύρος  (prestige) για 
μεγαλύτερη επιτυχία στους επιχει-
ρηματικούς στόχους της εταιρείας.

Ποιο αναλυτικά η ανα-
κοίνωση της ΣΕΚΕ Α.Ε.

 

Η Συνεταιριστική Ένωση Κα-
πνοπαραγωγών Ελλάδος (ΣΕΚΕ 
Α.Ε.) με μεγάλη χαρά καλωσο-
ρίζει ως Πρόεδρο του Διοικητι-
κού Συμβουλίου του Ομίλου των 
εταιριών της τον πρώην Πρωθυ-
πουργό κ. Κώστα Καραμανλή.

Για το Δ.Σ και όλη την οικογένεια της ΣΕΚΕ η 
εκλογή του κ. Κώστα Καραμανλή στην Προ-
εδρία του Ομίλου είναι ιδιαίτερα τιμητική. 
Είναι βέβαιο ότι η διοικητική του εμπειρία, 
οι γνώσεις του, οι διεθνείς του επαφές, το 
μεγάλο ενδιαφέρον του για τον πρωτογενή 
τομέα και η φροντίδα του για τον αγροτι-
κό κόσμο θα συμβάλλουν αποτελεσματικά 
στην ενίσχυση της στρατηγικής ανάπτυξης 
που με δυναμισμό ακολουθεί η εταιρία τα 
τελευταία χρόνια, τόσο στην εγχώρια όσο 
και στη διεθνή αγορά, παραμένοντας πιστή 
στις αξίες και τις αρχές που πρεσβεύει ο συ-
νεταιριστικός της χαρακτήρας για τη στήρι-
ξη της ελληνικής πρωτογενούς παραγωγής.

Ποια είναι η ΣΕΚΕ

Η ΣΕΚΕ ιδρύθηκε το 1947 από τον με-
γάλο συνεταιριστή και πολιτικό ηγέτη 
Αλέξανδρο Μπαλτατζή και την συγκρο-
τούν συνεταιριστικές οργανώσεις από 
περιοχές κυρίως της Βόρειας Ελλάδας.

Η εταιρία έχει έδρα την Ξάνθη  και δια-
θέτει θυγατρικές εταιρίες και ιδιόκτη-
τες εγκαταστάσεις στις περισσότερες 
γειτονικές χώρες. Προμηθεύεται αγρο-
τικά προϊόντα από περισσότερους από 
11.000καπνοπαραγωγούς και απασχολεί 
συνολικά πάνω από 1000 εργαζόμενους 
στις χώρες που ασκεί δραστηριότητα.

Πεδίο της δραστηριότητάς της είναι η 
μεταποίηση και εξαγωγή καπνών σε 
περισσότερες από 30 χώρες, η πα-
ραγωγή, επεξεργασία και εξαγωγή 
φρούτων και η παραγωγή και εμπορία 
ποιοτικών ελληνικών αγροδιατροφικών προ-
ϊόντων (ελαιόλαδο, ελιές, μέλι και χυμοί).

Η ΣΕΚΕ αποτελεί πρότυπο επιτυχημένης συ-
νεταιριστικής εταιρίας που δραστηριοποι-
είται στον πρωτογενή τομέα της χώρας μας, 
με κερδοφόρα πορεία και διαχρονικά ση-
μαντική προσφορά στις τοπικές κοινωνίες.

Πρόγραμμα “ΔΗΜΟΚΡΙΤΕΙΩΝ” Δήμου Αβδήρων

Παρουσίαση του προγράμματος και των αφισών  των εκδηλώσεων του 40ο Φεστι-
βάλ Δήμου Αβδήρων ΔΗΜΟΚΡΙΤΕΙΑ 2023 οι οποίες ξεκίνησαν  από 14 Ιουλίου έως 
12 Αυγούστου 2023.



Ηχώ της Θράκης   ΣΕΛ 6 ΤΕΤΑΡΤΗ  26 ΙΟΥΛΙΟΥ  2023   Ηχώ της Θράκης   ΣΕΛ 7ΤΕΤΑΡΤΗ 26  ΙΟΥΛΙΟΥ   2023   
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Γράφει ο Αλέξανδρος Παυλικιάνος

OIKONOMIA

Οι τράπεζες με προβιά αρνιού προσπαθούν 
να κρύψουν τον λύκο μέσα τους

Διαβάσαμε με έκπληξη το Δελτίο 
Τύπου του δήμου Ξάνθης, όπου πε-
ριχαρής ανακοίνωσε ότι μία τράπε-
ζα από τις πολλές του τραπεζικού 
συστήματος που  ρουφάει το αίμα 
του λαού ανεξέλεγκτα,  αγκαλιά με 
το πολιτικό σύστημα, και αφού το 
τραπεζικό σύστημα έχει «γδάρει» 
στην κυριολεξία τους Έλληνες και 
ειδικότερα την Ανατολική Μακε-
δονία και Θράκη, μετατρέποντάς 
την στην φτωχότερη Περιφέρεια 
της Ευρώπης, μαθαίνουμε ότι το 
πολιτικό σύστημα, αποδέχεται με 
μεγάλη χαρά την στήριξη κάποια 
τράπεζας σε κάποιες κοινωνικές 
δομές των δήμων της ΑΜΘ, στηρί-
ζοντας, λέει,  με μηχανήματα και 
αναλώσιμα υλικά κάποιες δομές 
υγείας και κάποια γηροκομεία.

Με λίγα λόγια, οι τράπεζες δημιουργώντας 
υπερκέρδη με την ανοχή του πολιτικού συ-
στήματος της Ελλάδας,   αφού φτωχοποί-
ησίν τους πολίτες της ΑΜΘ, τους δίνουν 
ένα ξεροκόμματο από τα αιματοβαμμένα  
υπερκέρδη τους,  στηρίζοντας κυρίως με 
κάποια ιατρικά μηχανήματα, κάποιες δο-
μές υγείας της περιοχής μας, την στιγμή 
που όλοι γνωρίζουν, ότι αυτό που λείπει 
από τις δομές υγείας και κοινωνικής φρο-
ντίδας, δεν είναι τα ιατρικά μηχανήματα 
αλλά, η πρόσληψη προσωπικού υγείας.
Το ποιο ωραίο από όλα, τα πολιτικά 
«ζαγάρια», αντί να απαιτήσουν από 
την κεντρική κυβέρνηση να στηρίξει τις 
υπάρχουσες δομές υγείας που είναι και 
υποχρέωσή της, συμμετέχουν σε συνευ-
ρέσεις που απλά ενισχύουν την παρουσία 
των λύκων, που στην προκειμένη περίπτω-
ση είναι ντυμένοι με προβιά προβάτων.

Τ. ΤΣΑΚΙΡΙΔΗΣ ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ
Μ. ΤΣΕΠΕΛΗ 

Μέλος της παράταξης «Αγάπη για την Ξάνθη μας» 

«Είναι το τέλος μιας θητείας και ο 
κάθε δημοτικός σύμβουλος, πρέ-
πει να διαλέξει για το πολιτικό του 
μέλλον τρείς μήνες πριν. Τώρα να 
σταματήσουμε να είμαστε αντι-

πολίτευση στις 7 του μηνός και στις 8 να 
έχει εκλογές, αυτό όπως καταλαβαίνεις 
δεν γίνεται. Κρατήσαμε την στάση της 
αντιπολίτευσης, κρατήσαμε την παράτα-
ξη μας και θα πάμε όλοι μέχρι το τέλος. 
Τώρα αν πρέπει να βοηθήσουμε ή όχι την 
πόλι, νομίζω ότι αυτό και έμπρακτα φαί-
νεται και νομίζω ότι λίγοι άνθρωποι, 99 
στις 100 συνεδριάσεις ήταν στα έδρανα 
του δημοτικού συμβουλίου προτείνοντας  
και ιδέες και προτάσεις και από εκεί και 
πέρα ο κόσμος θα μας κρίνει, αλλά και αν 
μας κρίνει αρνητικά δεν έγινε και κάτι» 

Οι προκλήσεις της επόμενης ημέρας 
στον ηλεκτρισμό

Χρήστος Ι. Κολοβός

Δρ Μηχανικός Μεταλλείων – Μεταλλουρ-
γός Μηχανικός ΕΜΠ.
τ. Διευθυντής Κλάδου Μεταλλευτικών Με-
λετών & Έργων ΔΕΗ ΑΕ/Λιγνιτικό Κέντρο 
Δυτικής Μακεδονίας

Ανεξάρτητος Σύμβουλος ενεργειακών 
θεμάτων
 

Σύμφωνα με τα στοι-
χεία που ανακοίνωσε 
ο ΑΔΜΗΕ για το Μάιο 
2023, η ζήτηση ηλεκτρι-
σμού παρουσίασε για 
ένα ακόμα μήνα μείωση 
σε σχέση με τον αντίστοι-
χο μήνα του προηγούμε-
νου έτους. Το πιο πάνω 
διάγραμμα μας δείχνει 
πως ο Μάιος 2023 εί-
ναι ο 12ος συνεχόμε-
νος μήνας που η ζήτηση 
ηλεκτρισμού είναι μειω-
μένη. Η μείωση αφορά 
τόσο τη χαμηλή τάση, 
δηλαδή νοικοκυριά και 
μικρές επιχειρήσεις, 
όσο και την υψηλή τάση, 
δηλαδή τη βιομηχανία.

Ενώ η ζήτηση ρεύματος μειώνεται, 
ένδειξη μη υγιούς οικονομίας, συνε-
χίζεται η αθρόα προσθήκη νέων συ-
στημάτων ηλεκτροπαραγωγής. Ήδη 
κατασκευάζονται μονάδες φυσικού 
αερίου σε Βοιωτία, Κομοτηνή κι Αλε-
ξανδρούπολη. Και, επιπλέον, μια 
πραγματική επέλαση αιολικών και 
φωτοβολταϊκών εργοστασίων έχει ως 
αποτέλεσμα την πρόκληση κοινωνικών 
εντάσεων, καθώς οι τοπικές κοινωνίες 
επιθυμούν την προστασία του περι-
βάλλοντος και του ζωτικού τους χώ-
ρου, του χώρου όπου οι πολίτες ανα-
πτύσσουν την προσωπικότητά τους. 

Βεβαίως, όλες αυτές τις προσθήκες «επενδύ-
σεων» θα τις πληρώσει ο τελικός καταναλωτής.

Στα μέσα Ιουλίου, ίσως και λόγω του φαινομέ-
νου Ελ Νίνιο, είδαμε τον πρώτο φετινό καύσωνα, 
που ξεγύμνωσε εντελώς την ενεργειακή πολιτι-
κή: τα αιολικά εξαφανίστηκαν για ακόμα μια 
φορά, τα φωτοβολταϊκά δουλεύουν το μεση-
μέρι κι εξαφανίζονται το βράδυ. Αποτέλεσμα; 
Για ακόμα μια φορά η κυβέρνηση κατέφυγε 
στο λιγνίτη για να σώσει το σύστημα ηλεκτρο-
δότησης, επιβαρύνοντας τους καταναλωτές με 
το φόρο CO2, που πληρώνουν οι μονάδες λιγνί-
τη και φυσικού αερίου. Επιπλέον κατέφυγε σε 
εισαγωγές ρεύματος, εισάγοντας ακόμα και 
ρεύμα που παράγεται στα Σκόπια από ΕΛΛΗ-
ΝΙΚΟ λιγνίτη. Κατά τα λοιπά, η ΔΕΗ ήθελε να 
σβήσει πλήρως το λιγνίτη τον Αύγουστο 2021!
Ο μύθος λέει πως αν βάλουμε πολλά αιολικά+-
φωτοβολταϊκά θα έχουμε φθηνό ρεύμα. Στην 
πραγματικότητα ισχύει ακριβώς το αντίθετο! 
Όπως φαίνεται στο χάρτη, (που δημοσίευσε 
η Ρυθμιστική Ενέργειας), την Κυριακή 16/7 η 
Ελλάδα είχε τη 2η πιο τιμή ακριβή ρεύματος 
στην Ευρώπη, στη χονδρική αγορά. Τη Δευτέρα 
17/7 την 3η πιο ακριβή, παρόλο που έχουμε 
ήδη σε λειτουργία πάνω από 10.000MW αιολι-
κά+φωτοβολταϊκά. Μάλιστα η τιμή είναι διπλά-
σια ή υπερδιπλάσια απ’ τις γειτονικές χώρες. 
Η ακριβή τιμή χονδρικής σύντομα θα φθάσει 
στη λιανική, εξοντώνοντας νοικοκυριά και επι-
χειρήσεις: πώς θα ανταγωνιστεί π.χ. ο Ελληνι-
κός τουρισμός την απέναντι ακτή του Αιγαίου

Παρόμοια προβλήματα με την αγορά ηλεκτρι-
σμού εμφανίζονται πλέον όλο και συχνότερα 
στο μεγαλύτερο μέρος της Ευρ. Ένωσης: η 
ολοένα αυξανόμενη έγχυση στα δίκτυα φω-
τοβολταϊκού και (εντελώς τυχαίου) αιολικού 
ρεύματος οδηγεί τα Σαββατοκύριακα τις τιμές 

χονδρικής σε αρνητικό έδαφος. Πρόσφατα ο 
Οργανισμός Χρηματιστηρίων Ενέργειας αύξη-
σε από -150 σε -500€/MWh το όριο επιτρε-
πόμενων αρνητικών τιμών, με εφαρμογή σε 
16 χώρες από 15/6. Μέσα σε λίγες ημέρες 
η τιμή -500 εμφανίστηκε σε Γερμανία, Αυ-
στρία, Ολλανδία, Κροατία, Σλοβενία και Ουγ-
γαρία. Η Δανία εμφάνισε -440, ενώ Βέλγιο, 
Γαλλία, Ηνωμένο Βασίλειο και Ελβετία κατέ-
γραψαν επίσης ασυνήθιστα χαμηλές τιμές.

Αρνητικές τιμές στη χονδρική καθόλου δεν ση-
μαίνουν φθηνό ρεύμα στη λιανική: ακριβώς το 
αντίθετο συμβαίνει! Οι αρνητικές τιμές οφεί-
λονται ξεκάθαρα στον τρόπο σχεδιασμού της 
αγοράς, που λαμβάνει υπόψη μόνο το κόστος 
καυσίμου, ενώ ο καταναλωτής πληρώνει το 
πλήρες κόστος ενός οποιουδήποτε εργοστασί-
ου. Με αυτό το σχεδιασμό αγοράς εντάσσεται 
πρώτη στο σύστημα η διαθέσιμη μόνο για λίγες 
ώρες ενέργεια των φωτοβολταϊκών και η εντε-
λώς τυχαία παραγωγή των αιολικών, ενώ οι θερ-
μικές μονάδες (φυσικού αερίου, πυρηνικές, 
ανθρακικές) εντάσσονται τελευταίες, παρόλο 
που λειτουργούν συνεχώς. Έτσι, όταν τα Σαβ-
βατοκύριακα η ζήτηση ηλεκτρισμού μειώνεται 
και υπάρχει υπερπροσφορά ηλεκτρισμού στο 
δίκτυο, οι θερμικές μονάδες, που εντάσσονται 
τελευταίες, αναγκάζονται να δίνουν αρνητικές 
τιμές, πληρώνοντας για να μη σβήσουν: αφενός 
είναι πιο ακριβό να σβήνουν για τα Σαββατοκύ-
ριακα, αφετέρου η αστάθεια παραγωγής αιολι-
κών και φωτοβολταϊκών υποχρεώνει τους δια-
χειριστές των συστημάτων ηλεκτροπαραγωγής 
να πληρώνουν τα θερμικά εργοστάσια ως εφε-
δρεία, για να σιγουρευτούν πως δεν θα προ-
κύψει έλλειμμα ηλεκτρισμού και πιθανότητα 
μπλακάουτ. Είναι λοιπόν απολύτως προφανές 
πως τα θερμικά εργοστάσια θα μεταφέρουν τις 
εργάσιμες ημέρες της εβδομάδας το αυξημένο 
κόστος στις τιμές χονδρικής, επηρεάζοντας 
ανοδικά το κόστος για τον τελικό καταναλωτή.
Είναι απλά θέμα χρόνου να εμφανιστούν 
οι αρνητικές τιμές και στην Ελλάδα, όπου  
έχουμε διαρκώς αποτυχημένες «μεταρρυθ-
μίσεις»: μόνο οι δυο τελευταίοι νόμοι για τις 
«Α»ΠΕ και την ενέργεια (4951/4.7.2022 & 
5037/28.3.2023) αθροίζουν πάνω από 400 
σελίδες! Όσα συμβαίνουν στον ηλεκτρισμό 
δεν έχουν την παραμικρή σχέση με «ελεύθερη 
οικονομία» και «οικονομία της αγοράς», αλλά 

είναι μια κεντρικά κατευθυνόμενη οι-
κονομία. Κι όλοι γνωρίζουμε πως οι 
κεντρικά κατευθυνόμενες οικονομίες 
αργά ή γρήγορα καταρρέουν, όπως 
είδαμε να συμβαίνει στον 20ό αιώνα

Δυστυχώς οι πολιτικοί στην ΕΕ, βε-
βαίως και στην Ελλάδα, με τη διαρκή 
προπαγάνδιση μιας δήθεν «κλιματι-
κής κρίσης» κατευθύνουν πολύ μεγάλο 
μέρος των φόρων μας σε δήθεν «κα-
θαρή» ενέργεια, με αποτέλεσμα να 
στραγγαλίζουν την πραγματική οικονο-
μία. Δεν υπηρετούν την ανταγωνιστικό-
τητα των οικονομιών των χωρών τους, 
αδιαφορώντας για τα συμφέροντα των 
λαών. Κι αυτό είναι που τροφοδοτεί 
την εκρηκτική άνοδο άγνωστων μέχρι 
πριν δυο χρόνια κομμάτων σ’ όλη την 
ΕΕ, π.χ. το AfD στη Γερμανία (Εναλλα-
κτική για τη Γερμανία), το ΒΒΒ (κόμ-
μα Αγροτών-Πολιτών) στην Ολλανδία, 
τα Αδέλφια της Ιταλίας της Μελόνι, 
το Reconquête! του Ζεμούρ στη Γαλ-
λία, κ.ο.κ. Δεν είναι στραβός ο γιαλός, 
οι κυβερνήσεις αρμενίζουν στραβά! 
Κατά κανόνα και οι αξιωματικές αντι-
πολιτεύσεις: τα «παλιά» κόμματα ενώ-
νονται στη δήθεν «πράσινη» πολιτική, 
τα «νέα» είναι όλα σαφώς αντίθετα.
Προκειμένου να αποσιωπηθεί η αντί-
θεση των «νέων» κομμάτων στην κλι-
ματική πολιτική, με κοινή γραμμή σ’ 
όλες τις χώρες, τα Μέσα Ενημέρω-
σης προβάλουν την αντίθεση που 
τα περισσότερα «νέα» κόμματα 
έχουν στη μεταναστευτική πολιτι-
κή. Κυβερνήσεις και Μέσα λησμο-
νούν όμως πως ήταν η αποτυχία της 
«Δημοκρατίας της Βαϊμάρης» που 
άνοιξε το δρόμο στο Χίτλερ, για να 
βρεθεί στην εξουσία ως αιρετός. 
Κι είναι γνωστό πως η ιστορία τελι-
κά εκδικείται όσους τη λησμονούν. 
Επιβάλλεται αλλαγή πορείας στην 
κλιματική πολιτική εδώ και τώρα! 
Τόσο σε επίπεδο ΕΕ όσο και στην 
Ελλάδα. Μήπως και δούμε φθηνό 
ρεύμα κι ανταγωνιστική οικονομία.

ΚΑΠΟΙΟΙ ΒΑΡΑΝ ΤΟ ΣΑΜΑΡΙ ΓΙΑ ΝΑ 
ΠΟΝΕΣΕΙ Ο ΓΑΪΔΑΡΟΣ

Ο λόγος για την κριτική που ασκείτε από 
συγκεκριμένα μέσα ενημέρωσης και συ-
γκεκριμένους πολιτικούς κύκλους δημαρχι-
ακούς και βουλευτικούς αναφορικά με την 
προεδρεία του Κ. Καραμανλή στην ΣΕΚΕ.
Όλοι αντιλαμβάνονται τον τρόμο και 
τον πανικό του ντόπιου πολιτικού συ-
στήματος που οι Ξανθιώτες πληρώ-
νουν αλλά λογαριασμό δεν βλέπουν.
Όλοι αντιλαμβάνονται τον πανικό του 
συστήματος με την κάθοδο του Στρά-

του Κοντού στο πολιτικό γίγνεσθαι 
και την δυναμική που αποκτά αυτή η 
υποψηφιότητα για τον δήμο Ξάνθης, 
και οι λόγοι του πανικού είναι πολλοί.
Ο κυριότερος όμως λόγος, που ακόμη και το 
σύστημα Τσέπελη δεν θέλει να πιστέψει, εί-
ναι η απραξία του και  «ωχαδερφισμός» του.
Άρα δεν τους φταίει ούτε ο Στράτος 
Κοντός επειδή είναι γιός του Αλέξαν-
δρου Κοντού, ούτε ο Καραμανλής που 
αναλαμβάνει την προεδρεία της ΣΕΚΕ, 
απλά τους φταίει ο κακός τους εαυ-
τός, που έγινε η αιτία για να απαξιω-
θούν στα μάτια του Ξανθιώτικου λαού.
Δυστυχώς για αυτούς, ο Ξανθιώτικος λαός, 
δεν ξεχνά απαξιωτικές συμπεριφορές και 
όταν έρθει η ώρα της κάλπης, τότε ο Ξαν-

θιώτης, στέλνει στο χρονοντούλα-
πο της ιστορίας, ανθρώπους που 
τους κορόιδεψαν και δεν αξιοποί-
ησαν τα λεφτά τους για το καλό 
και το μέλλων των παιδιών του.
Αυτή λοιπόν είναι η αιτία που τρέ-
μουν την κάθοδο του Στράτου και 
ανασύρουν από τα στοιχειωμέ-
να ντουλάπια τους, ιστορίες που 
ανήκουν στο παρελθών και είναι 
λογικό να γυρνούν στο παρελθών 
αφού δεν γνωρίζουν τι  θα κάνουν 
οι ίδιοι για το μέλλων της Ξάνθης.
Σε αντίθεση με αυτούς, ο Στρά-
τος ξέρει τι χρειάζεται να γίνει 
στο μέλλων και πώς θα γίνει, γιατί 
απλούστατα το θέλει και το μπορεί.

Ο ΤΟΥΡΙΣΜΟΣ, Ο ΜΕΤΙΟΣ ΚΑΙ Ο 
ΑΜΟΙΡΙΔΗΣ

Δεν ξέρω πόσο βοήθησε ο 
Μ. Αμοιρίδης ή ο Μέτιος για 
να έρθουν οι Βούλγαροι επι-
σκέπτες στις παραλίες του 
Μυρωδάτου αλλά, αν δεν 
ήταν ο αείμνηστος Γ. Παυ-
λίδης να ανοίξει τον Άγιο 
Κωνσταντίνο, στις παραλί-
ες του Μυρωδάτου, θα εί-

μασταν εμείς και εμείς

Όχι τίποτε άλλο δηλαδή, 
αλλά το σωστό είναι σωστό.
Όλοι αντιλαμβανόμαστε την ανά-
γκη του Μ. Αμοιρίδη και του Χ. 
Μέτιου να δείξουν «τουριστικό» 
έργο στην Περιφέρεια αλλά για 
την Ξάνθη που πνέει τα λοίσθια 
της και κλείνει το ένα Ξενοδο-
χείο μετά το άλλο, καλό θα είναι, 
να είναι λίγο ποιο προσεχτικοί.
Δεν απαξιώνει κανένας το έργο 
του Μ. Αμοιρίδη, αλλά, αυτό το 
έργο, κατά την ταπεινή μας γνώμη, 
οι Ξανθιώτες – και ας τον ψηφί-
ζουν- δεν το είδαμε στην Ξάνθη, το 
όποιο έργο του Μ. Αμοιρίδη,  έδω-
σε αλλού τουριστικούς καρπούς.

ΚΟΙΝΗ ΠΟΡΕΙΑ ΚΡΙΤΣΙΝΗ ΜΕ ΔΟΝΤΣΟ;

Δεν ξέρω πόσο ευσταθεί αυτό το θέμα, 
αλλά μου λένε ότι ο καιρός μέχρι τις 
εκλογές του Οκτωβρίου είναι αρκε-
τός και θα μπορούσε να γίνει ένα κοι-
νό σχήμα για να χτυπήσει τον Τσιτιρίδη.
Προφανώς η πηγή μου δεν ήταν καλά πλη-
ροφορημένη και μάλλον αυτός που του 
το μετέφερε, εννοούσε την συνεργασία 

για την Δεύτερη Κυριακή, αλλά 
στην πολιτική ποτέ μη λες ποτέ.

Μάλιστα ο Κριτσίνης, για να δεί-
ξει την δυναμική του έναντι του 
Τσιτιρίδη, παρέθεσε δείπνο σε 
πολύ κόσμο σε χωριό της Ξάνθης.
΄Πράγματι αν όλοι οι συνδαιτημόνες 
τον ψηφίσουν, κάτι μπορεί να γίνει.
Πάντως η σύμπραξη του Κριτσίνη με 
τον αδύναμο κρίκο προς το παρών 
Δόντσο, δεν φαίνεται να ευοδώνε-
ται στην λογική ότι ο Κριτσίνης προς 
το παρών αντιγράφει τον Τσιτιρίδη.
Ί δ ω μ ε ν .
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ΔΕΥΑ ΑΒΔΗΡΩΝ: ΔΕΝ ΥΠΑΡΧΕΙ ΘΕΜΑ 
ΠΟΙΟΤΗΤΑΣ ΝΕΡΟΥ ΣΤΗΝ ΥΔΡΕΥΣΗ

Με αφορμή κακόβου-
λα δημοσιεύματα σε 
τοπικό μέσο ενημέρω-
σης που σκοπό έχει 
να σπείρει τον πανικό 
στους κατοίκους του 
δήμου Αβδήρων κατ 
«εντολή» της αντιπολί-
τευσης προκειμένου 
να λήξη τον δήμαρχο Γ. 
Τσιτιρίδη, η ΔΕΥΑ ΑΒΔΗ-
ΡΩΝ, εξέδωσε ανακοί-
νωση που διαψεύδει 
τα όσα αναγράφονται 
στην γνωστή ιστο-
σελίδα της Ξάνθης.

 

Μετά τη δημοσίευση άρθρου σε 
τοπική ενημερωτική ιστοσελίδα της 
Ξάνθης που αναφέρεται σε ζητήμα-
τα ποιότητας νερού στο Δήμο Αβδή-
ρων έχουμε να αναφέρουμε τα εξής:

Η χαμηλή περιεκτικότητα υπολειμματικού 
χλωρίου που εμφανίζουν πολλά δείγματα 
νερού που ελήφθησαν κατά το 2022 δε συ-
νιστά κανένα απολύτως πρόβλημα από τη 
στιγμή που δεν υπάρχουν υπερβάσεις στα 
ανώτατα όρια των παραμέτρων που εξετά-
στηκαν. Το γεγονός αυτό οφείλεται στο ότι 
η επιχείρησή μας επιδιώκει να διασφαλί-
ζει την ποιότητα του νερού με την ελάχιστη 
δυνατή χλωρίωση ώστε να μην ενοχλούνται 
οι καταναλωτές μας από τη δυσάρεστη 
οσμή και γεύση του χλωριωμένου νερού.
Η υπέρβαση μικροβιολογικής παραμέ-
τρου σε δείγμα γεώτρησης είναι απόλυτα 
αναμενόμενη και δεν αποτελεί πρόβλη-
μα αφού πρόκειται για νέα γεώτρηση 
που δεν έχει συνδεθεί ακόμη με το δί-
κτυο και επομένως δεν χλωριώνεται.
Οι μοναδικές ουσιαστικές υπερβάσεις 
κατά το έτος 2022 εμφανίζονται σε 
δύο από τα 48 δείγματα που εξετάστη-
καν. Οι περιπτώσεις αυτές οφείλονταν 
σε μεμονωμένα περιστατικά που αντι-
μετωπίστηκαν και επιλύθηκαν άμεσα.
Η ΔΕΥΑΑ μεριμνά με ιδιαίτερη επιμέλεια 
και υπευθυνότητα για να διασφαλίζει πόσι-
μο νερό καλό σε ποιότητα και επαρκές σε 
ποσότητα, στη χαμηλότερη δυνατή τιμή, για 
όλους τους κατοίκους του Δήμου Αβδήρων.

Υποψήφιος με την παράταξη «Δημοτική Αλλαγή» ο κ. Κου-
τσούμπας Βασίλειος στις Δημοτικές Εκλογές 2023

Τον Δήμαρχο Τοπεί-
ρου επισκέφθηκε την 
Δευτέρα 17 Ιουλίου 
2023 ο κ. Κουτσού-
μπας Βασίλειος, όπου 
συζητήθηκαν τα έργα 
και οι παρεμβάσεις 
που υλοποιούνται 
στην περιοχή μας με 
σκοπό τη βελτίωση 
των αθλητικών υπο-
δομών και εγκαταστά-

σεων του Δήμου μας.

Ο κ. Κουτσούμπας προτίθεται να συνει-
σφέρει στις ανωτέρω δράσεις, καθώς 
θεωρεί ότι η Τοπική Αυτοδιοίκηση μπο-
ρεί μέσω στοχευμένων παρεμβάσεων να 
συμβάλλει στην βελτίωση των κοινόχρη-
στων χώρων άθλησης και ψυχαγωγίας.

Ο Δήμαρχος Τοπείρου Θωμάς Μίχογλου 
δήλωσε: «Καλωσορίζω στην δημοτική μας 
παράταξη τον κ. Κουτσούμπα Βασίλειο, 
από τον οικισμό Νέο Εράσμιο του Δήμου 
μας, ο οποίος θα συμμετέχει στις Δημοτι-
κές Εκλογές 2023 με τον συνδυασμό μας. Ο 
κ. Κουτσούμπας είναι ένας νέος άνθρωπος 
που ασχολείται ενεργά με τον αθλητισμό, 
καθώς έχει αγωνιστεί στις ποδοσφαιρικές 
ομάδες Κεσσάνη Ερασμίου, Skoda Ξάνθη, 
Άρης Αβάτου και Α.Ο. Καβάλας, ο οποίος 
θέλει να προσφέρει ανιδιοτελώς μέσα από 
το θεσμό της Τοπικής Αυτοδιοίκησης».

Κ. Κουρτίδης: Τα Νεστοχώρια της 
Ξάνθης είναι τα διαμάντια της ΑΜΘ

Στα Νεστοχώρια της Ξάνθης βρέθηκε 
ο Αντιπεριφερειάρχης Κ. Κουρτίδης, 
συνοδευόμενο από τον Περιφερειάρ-
χη Χ. Μέτιο, σε μια  ένδειξη ότι και 
οι δύο θέλουν να στηρίξουν δρώμε-
να που προάγουν τον πολιτισμό και 
δράσεις εναλλακτικού τουρισμού.

Μάλιστα πληροφορίες αναφέρουν ότι ο Χ. 
Μέτιος έδωσε το «οκ» στον Κ. Κουρτίδη να 
ετοιμάσει τον χάρτη των πολιτιστικών δρά-
σεων στα Νεστοχώρια για την τρέχουσα και 
επόμενη θητεία και όπως είναι φυσικό, ο 
ίδιος ο Κ. Κουρτίδης, σε μία προσπάθεια 
να αποκωδικοποιήσει τις πραγματικές 
ανάγκες προβολής της περιοχής, θα ανα-
θέσει σε ειδικό σύμβουλο να συγκεντρώσει 
όλες τις δράσεις της περιοχής,  οι οποίες 
οργανωμένα πλέον, θα συμπεριληφθούν σε 
αυτόν τον χάρτη, ο οποίος και θα προβλη-
θεί προκειμένου τα διαμάντια του Νέστου, 
όπως ο ίδιος χαρακτήρισε στην ανάρτηση 
του, τα Νεστοχώρια της Ξάνθης, να τύχουν 
της ανάλογης αναγνώρισης και προβολής.

Ποιο συγκεκριμένα ο Κ. Κουρτίδης 
αναφέρει σε σχετική του ανάρτηση.

Τα Νεστοχώρια της Ξάνθης αποτε-
λούν τα διαμάντια της Περιφέρειας 
ΑΜΘ, η οποία προχώρησε σε πλή-
θος εκδηλώσεων και δράσεων, για 
να τα προβάλλει και προωθήσει ως 
προορισμό,  με συναυλίες, πεζοπο-
ρικές διαδρομές, διαβάσεις του πο-
ταμού με καγιάκ, θέατρο, δρώμενα 
με συλλόγους, αλλά και συνδιορ-
γανώσεις, τις οποίες τίμησε και με 
την παρουσία του ο Περιφερειάρ-
χης μας Χρήστος Μέτιος, ο οποίος 
εκδηλώνει συνεχώς και έμπρακτα 
το ενδιαφέρον του. Στην ομιλία του 
μάλιστα εξέφρασε τη βούλησή του 
να εντάξει τον περιβαλλοντολογικό 
αυτό παράδεισο σε Ολοκληρωμέ-
νες Χωρικές Επενδύσεις (OXE), 
που αποτελούν εργαλείο ολοκλη-
ρωμένης χωρικής ανάπτυξης.

Από την Ξάνθη η Alpha Bank εντάσσει την ΠΑΜΘ στο 
Πρόγραμμα «Μαζί, με στόχο την υγεία»

«Μαζί» το Κ.Υ. Σταυρούπολης και τα 
Γηροκομεία

«Άγιος Παντελεήμων» και «Ο Μέγας Βασί-
λειος»

 

Δομές υγείας, μονάδες φροντίδας ηλι-
κιωμένων και κοινωνικά φαρμακεία της 

Περιφέρειας Ανατολικής Μακε-
δονίας-Θράκης θα αποτελέσουν 
τον επόμενο σταθμό του προγράμ-
ματος Εταιρικής Υπευθυνότητας 
της Alpha Bank «Μαζί, με στόχο 
την Υγεία», το οποίο συνεχίζει 
τον δεκαετή κύκλο προσφοράς 
του στην ελληνική περιφέρεια.

Την ένταξη της Περιφέρειά μας 
στο Πρόγραμμα ανακοίνωσε το 
απόγευμα της Τρίτης, 18 Ιουλί-
ου, ο CEO του Ομίλου της Alpha 
Bank, Βασίλης Ψάλτης, σε συνά-
ντηση που είχε με τους Δημάρ-
χους των ωφελούμενων περιο-
χών, στο Δημαρχείο της Ξάνθης.

 

Να σημειωθεί ότι μεταξύ των 
12 δομών που θα υποστηρίξει η 
Τράπεζα στην ΠΑΜΘ συμπερι-
λαμβάνονται το Κέντρο Υγείας 
Σταυρούπολης και οι Μονάδες Φρο-
ντίδας Ηλικιωμένων «Άγιος Παντε-
λεήμων» και «Ο Μέγας Βασίλειος».

 

Η εκδήλωση διοργανώθηκε στο 
πλαίσιο περιοδείας της Διοίκησης 
της Τράπεζας στην Περιφέρεια 
Ανατολικής Μακεδονίας–Θράκης, 
κατά τη διάρκεια της οποίας, πραγ-
ματοποιεί σειρά συναντήσεων με 
εκπροσώπους του επιχειρηματικού 
κόσμου αλλά και θεσμικούς φορείς.

Από πλευράς τοπικής αυτοδιοίκη-
σης, συντονιστής της συνάντησης 
ήταν ο Πρόεδρος της Περιφερει-
ακής Ένωσης Δήμων Ανατολικής 
Μακεδονίας Θράκης και Δήμαρχος 
Ορεστιάδας Βασίλης Μαυρίδης, 
ενώ συμμετείχαν οι Αντιπεριφε-
ρειάρχες Υγείας Βασίλης Λούρ-
μπας και Κοινωνικών Πολιτικών 
και Πολιτισμού Αριστείδης Μωυ-
σιάδης, οι Δήμαρχοι Ξάνθης, Εμ-
μανουήλ Τσέπελης, Κομοτηνής, 
Γιάννης Γκαράνης, Μαρωνείας-Σα-
πών, Κωνσταντίνος Χαριτόπουλος, 
Νέστου, Σάββας Μιχαηλίδης, κα-
θώς επίσης και ο Αντιδήμαρχος 
Παιδείας, Πολιτισμού & Δημοτι-
κής Αστυνομίας του Δήμου Κα-
βάλας, Απόστολος Μουμτσάκης.

 

Κατά τον σύντομο χαιρετισμό του 
στην εκδήλωση, ο CEO του Ομίλου 
Alpha Bank, Βασίλης Ψάλτης τόνισε:

«Η πρόοδος της ελληνικής κοινω-
νίας, όπως την αντιλαμβανόμαστε 
στην Αlpha Bank, δεν μπορεί να 
εξαντλείται στα οικονομικά μεγέ-
θη, αντιθέτως προϋποθέτει την 
ανταπόκριση στις πραγματικές 
καθημερινές ανάγκες των πολιτών, 
τη συμβολή στη μείωση γεωγρα-
φικών και κοινωνικών ανισοτήτων 
και την ανεμπόδιστη πρόσβαση 
σε υπηρεσίες υγείας, σκοπούς 
που υπηρετεί πιστά το πρόγραμ-
μα «Μαζί, με στόχο την Υγεία» 
κατά την τελευταία δεκαετία.

Σήμερα, με ιδιαίτερη χαρά εντάσ-
σουμε στο Πρόγραμμά μας 9 Δή-
μους της Περιφέρειας Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης, δρομο-
λογώντας τη δωρεά ιατρικών μη-
χανημάτων και ιατροφαρμακευτι-
κού υλικού σε 6 Κέντρα Υγείας, 6 
Μονάδες Φροντίδας Ηλικιωμένων 
και σε Κοινωνικά Φαρμακεία της

περιοχής. Με αυτόν τον τρόπο, συνεχίζου-
με τον κύκλο προσφοράς του «Μαζί, με 
στόχο την Υγεία», που από το 2014 έως 
σήμερα έχει στηρίξει συνολικά 87 δομές 
στη νησιωτική Ελλάδα και τη Θεσσαλία, 
καλύπτοντας ελλείψεις σε ιατρικά μη-
χανήματα και ιατροφαρμακευτικό υλικό 
και ενισχύοντας την ισότιμη πρόσβαση 
σε ποιοτικές παροχές υγείας για περισ-
σότερους από 923.000 συμπολίτες μας.

Ευχαριστώ την Περιφέρεια και τους Δή-
μους για τη συνεργασία τους σε αυτή τη ση-
μαντική πρωτοβουλία, η οποία πιστεύω ότι 
θα έχει ιδιαίτερα θετικό αντίκτυπο, τόσο 
για κάθε Δήμο ξεχωριστά όσο και συνολικά 
για την κρίσιμη για τη χώρα μας Περιφέ-
ρεια Ανατολικής Μακεδονίας και Θράκης».

 

Από την πλευρά του, ο Πρόεδρος της Περιφε-
ρειακής Ένωσης Δήμων Ανατολικής Μακε-
δονίας Θράκης, Βασίλης Μαυρίδης δήλωσε:

«Η ένταξη της Περιφέρειας Ανατολικής 
Μακεδονίας-Θράκης στο πρόγραμμα 
Εταιρικής Υπευθυνότητας της Alpha Bank 
‘Μαζί, με στόχο την Υγεία’ έχει ιδιαίτερη 
αξία για τον τόπο μας. Η συμβολή της Τρά-
πεζας στην κάλυψη σημαντικών υγειονομι-
κών αναγκών, με μηχανήματα και ιατρικό 
εξοπλισμό σε δομές υγείας και γηροκομεία, 
με στόχο την εξασφάλιση της υγείας και 
της ασφάλειας των κατοίκων απομακρυ-
σμένων κυρίως περιοχών, είναι άξια συγχα-
ρητηρίων. Η πρωτοβουλία αυτή της Alpha 
Bank στηρίζει με τον ιδανικότερο τρόπο την 
ισότιμη πρόσβαση σε ποιοτικές υπηρεσίες 
για όλους και εναρμονίζεται με το σύνθημα 
του Παγκόσμιου Οργανισμού Υγειάς ‘Ένας 
Πλανήτης, Μια Ανθρωπότητα, Μια Υγεία’».

 

Ο Δήμαρχος Ξάνθης Μανώλης Τσέπε-
λης έκανε λόγο για μια πολύ σημαντική 
πρωτοβουλία της Alpha Bank, που απο-
δεικνύει έμπρακτα την κοινωνική ευ-
αισθησία της. «Τα χρηματοπιστωτικά 
ιδρύματα υποσρτηρίζουν το οικονομικό 
και αναπτυξιακό προφίλ μιας περιοχής, 
έχουν όμως κι ένα κοινωνικό πρόσωπο, 
που μπορεί να αποδώσει αξιόλογα οφέ-
λη στις τοπικές κοινωνίες μας» σημείωσε.

 

Στις 12 δομές που η Alpha Bank θα στηρί-
ξει στην Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονί-
ας-Θράκης, εκτός από τα Γηροκομεία της 
Ξάνθης και το Κέντρο Υγείας Σταυρούπολης, 
συμπεριλαμβάνονται τα Κέντρα Υγείας Δι-
καίων, Ελευθερούπολης, Κάτω Νευροκοπί-
ου, Σαπών, Σταυρούπολης, Το Γηροκομείο 
του Χριστιανικού Συλλόγου Κομοτηνής «Η 
Ορθοδοξία», το Ιωακείμειο Εκκλησιαστικό 
Γηροκομείο Αλεξανδρούπολης, το Πολίτειο 
Γηροκομείο Χρυσουπόλεως «Η Αγία Ανθού-
σα» και το Πουλίδειο Γηροκομείο Καβάλας.

 

Στην εκδήλωση από την Alpha Bank πα-
ρευρέθηκαν οι Γιώργος Ραπανάκης, Επι-
κεφαλής της Διεύθυνσης Καταστημάτων 
Αττικής Ι, Κεντρικής και Βόρειας Ελλάδας, 
Γιώργος Τερζής, Επικεφαλής της Διεύθυν-
σης Επικοινωνίας και Εταιρικών Σχέσεων, η 
Ρούλη Χριστοπούλου, Επικεφαλής Εταιρι-
κής Υπευθυνότητας, ο Γιώργος Ασλανίδης, 
Υποδιευθυντής της Διεύθυνσης Καταστη-
μάτων Αττικής Ι, Κεντρικής και Βόρειας 
Ελλάδας και η Ελένη Στεργίου, Υποδιευ-
θύντρια Marketing και Δημοσίων Σχέσεων.

 

«Μαζί, με στόχο την Υγεία»: 9 χρό-
νια προσφοράς στον συνάνθρωπο

Το πρόγραμμα «Μαζί, με στόχο την Υγεία» 
της Alpha Bank υλοποιείται αδιάκοπα 
από το 2014, μεριμνώντας για την ενί-
σχυση της ποιότητας ζωής και του αι-
σθήματος ασφάλειας των κατοίκων απο-
μακρυσμένων περιοχών, όσον αφορά σε 
θέματα υγείας και ιατρικής περίθαλψης.

Ο πρώτος κύκλος του προγράμματος Εται-
ρικής Υπευθυνότητας της Τράπεζας ολο-
κληρώθηκε το 2021, αποτελώντας μέχρι 
στιγμής ένα από τα μακροβιότερα προ-
γράμματα στήριξης του τομέα της Υγείας 

που υλοποιήθηκαν ποτέ στην νη-
σιωτική Ελλάδα, καλύπτοντας τις 
πραγματικές ανάγκες του Εθνικού

Συστήματος Υγείας και συμβάλ-
λοντας έτσι στην παροχή ανεμπό-
διστης πρόσβασης των κατοίκων 
σε παροχές Υγείας, στον τόπο 
διαμονής τους. Το 2022, το Πρό-
γραμμα επεκτάθηκε στην ηπειρω-
τική Ελλάδα και συνολικά, μέχρι 
σήμερα, 87 δομές υγείας σε 80 
νησιά και περιοχές της Θεσσαλίας 
ενισχύθηκαν με 259.966 τεμάχια 
ιατροφαρμακευτικού εξοπλισμού 
και υλικού, δίνοντας ισότιμη πρό-
σβαση σε υπηρεσίες υγείας σε 
923.337 κατοίκους της χώρας.

Στο πλαίσιο, μάλιστα, μελέτης Μέ-
τρησης Κοινωνικού Αντικτύπου, που 
εκπόνησε ο οργανισμός HIGGS για 
λογαριασμό της Alpha Bank, αξιο-
λογώντας την πιο πρόσφατη υλοποί-
ησή του στην Περιφέρεια Θεσσα-
λίας, εξετάστηκε η κοινωνική αξία 
του προγράμματος με τη μεθοδολο-
γία SROI (Return on Investment), η 
οποία ανέδειξε ότι για κάθε 1 ευρώ 
που επενδύεται στο πρόγραμμα, 
επιστρέφεται στην κοινωνία ισοδύ-
ναμη αξία τουλάχιστον 10,65 ευρώ.

Υποψήφιος με την παράταξη «Δημοτική Αλλαγή» 
ο κ. Δραγανίδης Νεραντζής (Τζούλης) στις Δημοτι-

κές Εκλογές 2023

Τον Δήμαρχο Τοπείρου επισκέφθηκε 
την Τετάρτη 19 Ιουλίου 2023 ο κ. Δρα-
γανίδης Νεραντζής, όπου συζητήθηκε 
η πορεία του έργου αναβάθμισης του 
γηπέδου στον οικισμό Άβατο, τα έργα 
αντικατάστασης του δικτύου ύδρευσης, 
καθώς και οι αποκαταστάσεις οδών 
που πρόκειται να ξεκινήσουν το επόμε-
νο διάστημα στο σύνολο του Δήμου μας.

Ο κ. Δραγανίδης προτίθεται να συμ-
βάλλει στις ανωτέρω δράσεις, κα-
θώς θεωρεί ότι όσες παρεμβάσεις 
έχουν δρομολογηθεί εκτελούνται 
με γνώμονα την βελτίωση της καθη-
μερινότητας των συμπολιτών μας.

Ο Δήμαρχος Τοπείρου Θωμάς Μί-
χογλου δήλωσε: «Καλωσορίζω στην 
δημοτική μας παράταξη τον κ. Δρα-
γανίδη Νεραντζή, επαγγελματία 
από τον οικισμό Άβατο του Δήμου 
μας, ο οποίος θα συμμετέχει στις 
Δημοτικές Εκλογές 2023 με τον 
συνδυασμό μας. Ο κ. Δραγανίδης 
εκπροσωπεί ένα δυναμικό κομ-
μάτι συνδημοτών μας στην κοινή 
προσπάθεια όλων μας για να έχει 
ο τόπος μας το παρόν και το μέλ-
λον που δικαιούται και του αξίζει».



Ηχώ της Θράκης   ΣΕΛ 10 ΤΕΤΑΡΤΗ  26 ΙΟΥΛΙΟΥ   2023   Ηχώ της Θράκης   ΣΕΛ 11ΤΕΤΑΡΤΗ 26 ΙΟΥΛΙΟΥ  2023   

Α Σ Τ Υ Ν Ο Μ Ι Κ ΑΠ Ο Λ Ι Τ Ι Κ Η
Συνελήφθησαν 3 διακινητές οι οποίοι 

προωθούσαν στο εσωτερικό της χώρας, 
σε τρεις διαφορετικές περιπτώσεις, μη 

νόμιμους μετανάστες

Συνελήφθησαν την Τρίτη σε περιο-
χές του Έβρου, της Δράμας και της 
Ροδόπης, από αστυνομικούς των 
Διευθύνσεων Αστυνομίας Αλεξαν-
δρούπολης, Δράμας και Ροδόπης, 
τρεις αλλοδαποί διακινητές, οι οποί-
οι προωθούσαν στο εσωτερικό της 
χώρας σε τρεις διαφορετικές περι-
πτώσεις, μη νόμιμους μετανάστες.

Αναλυτικότερα, στην πρώτη περί-
πτωση, το μεσημέρι σε αγροτική 
περιοχή του Έβρου, αστυνομικοί 
του Τμήματος Συνοριακής Φύλαξης 
Τυχερού συνέλαβαν την πρώτη δρά-
στιδα, διότι την εντόπισαν να οδηγεί 
Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο και να μεταφέρει 
παράνομα στο εσωτερικό της χώρας 
δύο (2) μη νόμιμους μετανάστες.

Στη δεύτερη περίπτωση, το απόγευ-
μα σε αγροτική περιοχή της Δράμας, 
αστυνομικοί της Διεύθυνσης Αστυνομί-
ας Δράμας συνέλαβαν τον δεύτερο δρά-
στη, διότι οδηγώντας Ι.Χ.Ε. αυτοκίνη-
το, μετέφερε παράνομα στην ενδοχώρα 
έντεκα (11) μη νόμιμους μετανάστες.

Σημειώνεται ότι ο οδηγός διακινητής μετά 
την ακινητοποίηση του οχήματος, επιχείρη-
σε να διαφύγει πεζός χωρίς να τα καταφέρει.

Στη τρίτη περίπτωση, το ίδιο απόγευμα στην 
Εθνική οδό Κομοτηνής – Ξάνθης, συνελήφθη 
από αστυνομικούς του Τμήματος Συνορια-
κής Φύλαξης Ιάσμου ο τρίτος δράστης, δι-
ότι εντοπίστηκε να οδηγεί Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο 
και να μεταφέρει παράνομα στο εσωτερικό 
της χώρας έξι (6) μη νόμιμους μετανάστες.

Κατασχέθηκαν τα ανωτέρω οχή-
ματα και κινητά τηλέφωνα.

Οι συλληφθέντες θα οδηγηθούν στους 
αρμόδιους Εισαγγελείς, ενώ την  προ-
ανάκριση για τις τρεις υποθέσεις ενερ-
γούν τα Τμήματα Συνοριακής Φύλα-
ξης Τυχερού Αλεξανδρούπολης, Κάτω 
Νευροκοπίου Δράμας και Ιάσμου Ροδόπης.

Χ. Δημαρχόπουλος: Πρωτεύον στόχος καθόλη τη διάρκεια των 
επιχειρήσεων παραμένει η ανθρώπινη ζωή.

ΦΑΚΕΛΟΣ: ΠΡΟΛΗΨΗ ΠΥΡΚΑΓΙΑΣ ΣΤΗΝ ΞΑΝΘΗ

Με αφορμή το «καυτό» 
σκηνικό, στην κυριολε-
ξία, λόγω των πυρκαγιών 
στην νότιο Ελλάδα και 
στα Αιγαιοπελαγίτικα νη-
σιά, ζητήσαμε από τον 
πρώην δήμαρχο Ξάνθης 
και εκ νέου υποψήφιο 
δήμαρχο για τον δήμο 
Ξάνθης να μας πει τι θα 
έκανε σαν δήμος, στο 
θέμα της πρόληψης πυρ-
καγιάς, με δεδομένο ότι 
ο δήμος Ξάνθης έχει το 
περιαστικό δάσος αλλά 
και τα καταπράσινα ορει-
νά στην Σταυρούπολη.

Ο ίδιος, χωρίς καμία απολύτως δι-
άθεση άσκησης αντιπολίτευσης 
προς την νυν δημοτική αρχή, «ξεδί-
πλωσε» τις σκέψεις του αναφορι-
κά με το ερώτημά μας. Ας διαβά-
σουμε ποια είναι η απάντηση του.

 

Κ. Αλέξανδρε Παυλικιάνε,

είναι πολύ σωστή και επίκαιρη η 
ερώτηση που μας κάνετε και χαι-
ρόμαστε να σας απαντήσουμε.

Θα προτιμούσαμε βέβαια, η συ-
ζήτηση να γίνεται αυθορμήτως 
και χωρίς να νιώθουμε την πίεση 
της λαίλαπας από τα Δερβενοχώ-
ρια, τη Μάνδρα και το Λουτράκι…

 

Αρχικά, στο κομμάτι της πρόληψης είναι 
σημαντικό να υπάρχει και να έχει εξασκη-
θεί ένα πλάνο καταστολής οποιασδήποτε 
φωτιάς σε οποιοδήποτε σημείο της πόλης.

Θα πρέπει να υπάρχει πρότερος (επο-
χικά) έλεγχος σε όλους τους πυροσβε-
στικούς κρουνούς και τα σημεία όπου 
αποθηκεύεται ή διέρχεται νερό και τα 
σημεία που αποθηκεύεται άμμος ώστε να 
είναι όλα έτοιμα σε περίπτωση ανάγκης.

 

Είμαστε υπέρ χρήσης συστημάτων ανώ-
τερης τεχνολογίας ελέγχου και ενημέρω-
σης πυρκαγιών με χρήση αισθητήρων και 
drones κάτι που ίσως σύντομα μπορέ-
σουμε να υλοποιήσουμε στην πόλη μας.

Τέλος, στο κομμάτι της πρόληψης είναι 

σημαντικό να ενημερώνουμε και να εκπαι-
δεύουμε τους πολίτες οι οποίοι θα πρέπει 
να μην κινούνται άσκοπα στο περιαστικό 
δάσος, να αποφεύγονται τα BBQ στα επι-
κίνδυνα σημεία του βουνού και να απα-
γορεύετε η καύση των ξερών χόρτων στα 
χωράφια. Για όλα αυτά μπορούμε να κι-
νητοποιήσουμε τις υπηρεσίες του Δήμου 
όπου, για τις ημέρες πολύ υψηλού κινδύνου 
θα διεξάγουν ενημερώσεις και ελέγχους.

Επειδή τα δάση είναι όλων μας, ο εθε-
λοντισμός είναι ακόμα ένα μεγάλο 
κεφάλαιο που μπορεί να συνεισφέ-
ρει πολλά στο θέμα της ασφάλειας.

 

Στην απεχθή περίπτωση που όντως 
υπάρξει φωτιά ο Δήμος θα πρέπει να 
έχει ήδη βοηθήσει διάφορες δομές ευ-
θύνης του να έχουν άμεσα πλάνο εκκε-
νώσεων και να ακολουθηθεί παντού.

Άμεση ενημέρωση και επικοινω-
νία όλων των εμπλεκόμενων φορέ-
ων και on-site υποστήριξη στους 
φορείς της πρώτης γραμμής άμυ-
νας (Πυροσβεστική-Αστυνομία)

 

Πρέπει να έχουμε πλάνο για την 
πυρασφάλεια κρίσιμων κρατικών 
και δημοτικών υποδομών και αυ-
τός θα είναι ο δευτερεύον στόχος 
προστασίας μας. Πρωτεύον στόχος 
καθόλη τη διάρκεια των επιχειρή-
σεων παραμένει η ανθρώπινη ζωή.

 

Τέλος, για την ασφάλεια και την σι-
γουριά του πολίτη θα πρέπει να πα-
ρέχουμε συνεχή ενημέρωση ώστε 
να γνωρίζουν οι Δημότες τις εξελί-
ξεις και την κατάσταση της πόλης.

 

Όλα αυτά πάντα σε στενή συνερ-
γασία με την Γενική Γραμματεία 
Πολιτικής Προστασίας του υπουρ-
γείου και την Διεύθυνση Πολιτικής 
Προστασίας της Περιφέρειας Ανα-
τολικής Μακεδονίας και Θράκης.

 

Αν αποτύχεις να προετοιμαστείς, 
προετοιμάζεσαι για αποτυχία είχε 
πει ο Βενιαμίν Φραγκλίνος και εμείς 
δεσμευόμαστε να προετοιμαστούμε.

5 εκ. ευρώ για την αναβάθμιση του δικτύου ύδρευσης στους οι-
κισμούς της Κοινότητας Ευλάλου Δήμου Τοπείρου

Υπογράφηκε την Τρί-
τη 18 Ιουλίου 2023 η 
σύμβαση με τον ανά-
δοχο του έργου για 
την αντικατάσταση 
του δικτύου ύδρευσης 
στους οικισμούς της 
Κοινότητας Ευλάλου. 
Το έργο με προϋπολο-
γισμό 5.000.000 ευρώ 
περίπου χρηματοδο-
τείται από το Πρόγραμ-
μα «ΑΝΤΩΝΗΣ ΤΡΙΤΣΗΣ» 

του Υπουργείου Εσωτερι-
κών και αποτελεί μια από 
τις μεγαλύτερες παρεμβά-
σεις σε υποδομή που υλο-
ποιείται στην περιοχή μας.

Οι εργασίες ξεκινούν άμεσα με σκοπό την 

αντικατάσταση των παλαιωμένων αγωγών 
του εξωτερικού δικτύου διανομής πόσι-
μου νερού ώστε να βελτιωθεί η ποιότητα 
του παρεχόμενου ύδατος, τα υδραυλικά 
χαρακτηριστικά λειτουργίας των δικτύ-
ων και η λειτουργικότητα και ευελιξία 
του δικτύου σε περιπτώσεις βλάβης ή 
απομόνωσης τμημάτων για συντήρηση.

Ο Δήμαρχος Τοπείρου Θωμάς Μίχογλου 
δήλωσε: «Η Δημοτική Αρχή μέσα από χρη-
ματοδοτικά εργαλεία υλοποιεί παρεμβά-
σεις με συνολικό προϋπολογισμό πάνω από 
13.500.000 ευρώ για την αναβάθμιση των 

εγκαταστάσεων του πόσιμου ύδα-
τος στην περιοχή μας με σκοπό την 
εξασφάλιση επαρκούς και ποιοτι-
κού πόσιμου νερού για όλους. Έχει 
ολοκληρωθεί το έργο αντικατάστα-
σης του εσωτερικού δικτύου ύδρευ-
σης στους οικισμούς Εράσμιο και 
Μάγγανα, ενώ βρίσκεται σε εξέλι-
ξη η υλοποίηση αντίστοιχου έργου 
για τους οικισμούς Άβατο, Παλαιό 
Άβατο, Νέο Όλβιο και Παλαιό Όλ-
βιο. Επιπλέον, προετοιμάζεται 
μελέτη με σκοπό την εξασφάλιση 
χρηματοδότησης για την αναβάθ-
μιση των υποδομών ύδρευσης στις 
Κοινότητες Γαλάνης και Τοξοτών».

Ασφαλτοστρώσεις σε οικισμούς της ΔΕ 
Σταυρούπολης

Από την Τρίτη 18 Ιουλίου 2023 
έως και την Τετάρτη 26 Ιου-
λίου θα πραγματοποιούνται 
εργασίες ασφαλτόστρωσης 
του έργου: «ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑ-
ΣΗ ΟΔΟΣΤΡΩΜΑΤΩΝ ΟΔΙΚΟΥ 
ΔΙΚΤΥΟΥ ΔΗΜΟΥ ΞΑΝΘΗΣ» 
ΕΡΓΟΛΑΒΙΑ: «ΑΠΟΚΑΤΑΣΤΑ-
ΣΗ ΒΑΤΟΤΗΤΑΣ ΟΔΟΣΤΡΩΜΑ-
ΤΩΝ Δ.Ε. ΣΤΑΥΡΟΥΠΟΛΗΣ» σε 
οδούς των  παρακάτω  οικι-
σμών της ΔΕ Σταυρούπολης 
του Δήμου Ξάνθης ως εξής:

 

Τρίτη 18/7/2023: Νεοχώρι (από εκκλη-
σία Ζωοδόχου Πηγής μέχρι καφενείο & 
παραπλεύρως της οικίας Μπαλτατζή)

Τετάρτη 19/7/2023: Άνω και Κάτω 
Ιωνικό (προς παιδική χαρά και απέ-
ναντι από πηγάδια αντίστοιχα)
Πέμπτη 20/7/2023: Σταυροχώρι (πλησί-
ον του κεντρικού δρόμου) και Πασχαλιά 
(σε δύο θέσεις πλησίον του κεντρικού δρό-
μου στην αρχή και στο τέλος του οικισμού)
Παρασκευή 21/7/2023: Δαφνώνας (σε δρόμο 
δυτικά του οικισμού, κάθετο στην εθνική οδό 14)
Δευτέρα 24/7/2023: Κάτω Κα-
ρυοφυτο (κεντρικός δρόμος)
Τρίτη 25/7/2023: Κάτω Καρυοφυτο (κεντρικός 
δρόμος) και Κομνηνά (παραπλεύρως του Ηρώου)
Τετάρτη 26/7/2023: Κάτω Καρυ-
όφυτο (κεντρικός δρόμος) και Κο-
μνηνά (παραπλεύρως του Ηρώου)
 

Οι εν λόγω εργασίες θα έχουν ως αποτέλε-
σμα  την τροποποίηση της κυκλοφορίας στις 
παραπάνω οδούς, με διακοπή της κυκλο-
φορίας στο συγκεκριμένο χρονικό διάστημα 
και εκτροπή της στις παρακείμενες οδούς.

Παρακαλούμε για την κατανόηση και την 
προσοχή σας.

Και άλλο τροχαίο στη στροφή του 
Μυρωδάτου

Τείνει να γίνει πλέον «ρουτίνα» η θέα «ντε-
λαπαρισμένων» αυτοκινήτων στην κλειστή 
στροφή που οδηγεί στην «ευθεία» προς 
την παραλία Μυρωδάτου, λίγο πριν την 
φάρμα αλόγων που υπάρχει στην περιοχή.

Ένα νέο περιστατικό συνέβη χθες αργά 
την νύχτα, όταν ένα αυτοκίνητο μάρκας 
BΜW με Ξανθιώτικες πινακίδες, ξέφυγε 
από τον δρόμο και βρέθηκε αναποδογυρι-
σμένο (και σχεδόν κατεστραμμένο ολοσχε-
ρώς) σε παρακείμενη αγροτική περιοχή.

Συνιστάται ιδιαίτερη προσοχή σε 
όλες τις διαδρομές  που οδηγούν 
από τους οικισμούς προς τις παρα-
λίες του Ν. Ξάνθης, καθόσον υπάρ-
χουν πολλά επικίνδυνα σημεία και 
«παγίδες» (επικίνδυνες διασταυ-
ρώσεις, κλειστές στροφές, σημεία 
χωρίς ορατότητα, πεζοί που επι-
στρέφουν από τις παραλίες στα πα-
ραθεριστικά, μέχρι και… μεγαλόσω-
μα ζώα που κινούνται ανεξέλεγκτα).

ΠΗΓΗ:Thraki.com.gr

Παρουσίαση υποψήφιων από την Ξάνθη με 
το ψηφοδέλτιο της Λαϊκής Συσπείρωσης για 

την Περιφέρεια ΑΜ-Θ.

Γιαννακούλα Χριστίνα, 22 χρονών, από 
τους Τοξότες του Δήμου Τοπείρου, φοι-
τήτρια του Τμήματος Μηχανικών Πε-
ριβάλλοντος του ΔΠΘ, πρόεδρος του 
ΔΣ του Συλλόγου Φοιτητών Ξάνθης
Εφέντη Σαλή, 24 χρονών, από τον Κένταυρο 
του Δήμου Μύκης φοιτητής του Τμήματος 
Ηλεκτρολόγων Μηχανικών Τ.Ε. του ΔΙΠΑΕ, 
διατέλεσε πρόεδρος του ΔΣ του Συλλόγου 
Εστιαζόμενων Φοιτητών ΔΙΠΑΕ Καβάλας
Καραγιαννίδου Δήμητρα, 57 χρονών, από 
τη Γενισέα του Δήμου Αβδήρων, νηπια-
γωγός στη Γενισέα, συνδικαλίστρια στον 
χώρο της πρωτοβάθμιας εκπαίδευσης
Μαξούμ Μπιργκιούλ, 28 χρονών, από τα Κιμ-
μέρια, εργαζόμενη στην ιδιωτική εκπαίδευ-
ση, πρόεδρος του Συλλόγου Γυναικών Ξάνθης
Μούργος Παντελής, 30 χρονών, από 
το Εράσμιο του Δήμου Τοπείρου, εργα-
ζόμενος στο μικροβιολογικό εργαστή-
ριο του Γενικού Νοσοκομείου Ξάνθης
Νεοφυτίδης Χρήστος, 56 χρονών, από τη Γε-
νισέα του Δήμου Αβδήρων, τραυματιοφορέ-
ας στο Γενικό Νοσοκομείο Ξάνθης. Διατέλε-
σε μέλος του ΔΣ του σωματείου εργαζομένων 
στη VENUS και στο κλαδικό σωματείο εργα-
ζομένων Κλωστοϋφαντουργίας – Ιματισμού 
και Δέρματος Ξάνθης. Είναι προπονητής 
ποδοσφαίρου στον ΚΕΡΑΥΝΟ Π.Κατραμίου.
Ρόιδου Γιώτα, 43 χρονών, από το Δέκαρχο 

του Δήμου Τοπείρου, γραμματέας 
του ΔΣ της Ένωσης Ιδιωτικών Υπαλλή-
λων και Εμποροϋπαλλήλων Ξάνθης
Τσιπούρη Βασιλική, 45 χρονών, 
εργαζόμενη στον Δήμο Ξάνθης, 
μέλος του ΔΣ του Συλλόγου Δη-
μοτικών Υπαλλήλων Ν. Ξάνθης
Φρέγκογλου Νίκος, 44 χρονών,δά-
σκαλος στο 20ο ΔΣ στο Δροσερό, 
αντιπρόεδρος του ΔΣ του Διδα-
σκαλικού Συλλόγου Ξάνθης, γραμ-
ματέας της ΤΕ Ξάνθης του ΚΚΕ
Φωτιάδης Χαράλαμπος, 72 χρο-
νών, φαρμακοποιός, μέλος της Κε-
ντρικής Διοίκησης της ΠΕΑΕΑ ΔΣΕ
Χατζόγλου Μουράτ, 35 χρονών, 
εργαζόμενος στον κλάδο του επι-
σιτισμού- τουρισμού, μέλος του ΔΣ 
της Ένωσης Ιδιωτικών Υπαλλήλων 
και Εμποροϋπαλλήλων Ξάνθης
Χουσεϊν Ογλου Χουσεϊν, 38 χρονών, 
από τις Θέρμες του Δήμου Μύκης, 
άνεργος, Απόφοιτος Τμήματος Δημό-
σιας Διοίκησης και Κοινωνιολογίας
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ΑΠΟΛΑΥΣΤΕ ΤΙΣ «ΓΛΥΚΙΕΣ» 
ΣΤΙΓΜΕΣ ΣΑΣ

Η  ΑΞΙΟΠΙΣΤΗ ΛΥΣΗ ΓΙΑ ΤΟΝ 
ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙΑ

ΣΤΗΝ Α.Μ.Θ.

ΑΨΟΓΟ SERVICE
ΕΛΕΓΧΟΣ ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΥ
ΑΜΕΣΗ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗ

ΛΟΓΙΚΕΣ ΤΙΜΕΣ

ΤΕΤΑΡΤΗ  26 ΙΟΥΛΙΟΥ   2023   

Στους «Πρωταγωνιστές της Ελληνικής Οικονομίας 
2023» «Βραβείο Επιχειρηματικής Εξωστρέφειας» 

για τη JTI
θήνα 19 Ιουλίου 
2023 – Με το Βρα-
βείο Επιχειρηματι-
κής Εξωστρέφειας 
τιμήθηκε την περα-
σμένη Δευτέρα 17 
Ιουλίου η JTI, στo 
πλαίσιο της Τελε-
τής Απονομής των 
βραβείων-‘θεσμός’ 
για το ελληνικό επι-
χειρείν, «Πρωτα-
γωνιστές της Ελλη-
νικής Οικονομίας 
2023», που διορ-
γάνωσε στο GOLF 
PRIVE στη Γλυφά-
δα για 8η φορά η 
Direction Business 
Network υπό την 
Αιγίδα του Υπουρ-
γείου Ανάπτυξης 
και Επενδύσεων.

Το βραβείο συγκαταλέγει τη JTI στις 
επιχειρήσεις που πρωταγωνιστούν 
ανοίγοντας δρόμους και στηρίζο-
ντας έμπρακτα την ελληνική Οικο-
νομία και συνιστά ηθική δικαίωση 

για τον εξωστρεφή προσανατολισμό της JTI, 
τη συνεισφορά της στην εξισορρόπηση του 
εμπορικού ισοζυγίου της χώρας, την αύξη-
ση των οικονομικών της μεγεθών (έσοδα, 
παραγωγικότητα, όγκος εξαγωγών κ.ά.) τη 
συνέπειά της στην επένδυση στη Θράκη και 
την απαρέγκλιτη εφαρμογή του πλάνου βιω-
σιμότητας που έχει καταρτίσει για την επι-
χειρηματική της λειτουργία στην Ελλάδα.

Η κριτική επιτροπή του θεσμού, βραβεύο-
ντας την JTI, έλαβε υπόψη της την αύξηση 
της παραγωγής της JTI την περίοδο 2020-
2022 στο εργοστάσιο της Ξάνθης κατά 
112% κατορθώνοντας μάλιστα να μειώσει 
και το περιβαλλοντικό της αποτύπωμα. Η 
εταιρεία συνεχίζει να δραστηριοποιείται 
πλήρως ευθυγραμμισμένη με τον εθνικό στό-
χο της ενίσχυσης των ελληνικών εξαγωγών 
και το 2022 το 76% της παραγωγής του ερ-
γοστασίου πήρε τον δρόμο για 9 επιμέρους 
αγορές της Ευρωπαϊκής Ένωσης. Παράλλη-

λα, κατόρθωσε να μειώσει την κατανάλωση 
ενέργειας στο εργοστάσιο της Ξάνθης κατά 
60%, τα απόβλητα κατά 7% και τις εκπο-
μπές CO2 κατά 80% σε σχέση με το 2020.

Τέλος το βραβείο εξωστρέφειας αποτε-
λεί και μια σημαντική αναγνώριση της 
δέσμευσης της JTI Ελλάδας για τη δημι-
ουργία ενός εργασιακού χώρου όπου όλοι 
αισθάνονται ευπρόσδεκτοι και πολύτιμοι.

Με αφορμή τη βράβευση, η CEO της JTI 
Ελλάδας, κ. Lili Zigoslu δήλωσε: «Αισθανό-
μαστε πολύ περήφανοι που λάβαμε αυτό το 
βραβείο. Δείχνει ότι η δέσμευσή μας στην 
εξωστρέφεια αποδίδει καρπούς. Πιστεύου-
με ότι η εξωστρέφεια, μια πολυπαραγοντική 
κατάκτηση που επιτυγχάνεται με συγκεκρι-
μένη στρατηγική, στοχευμένες πρωτοβου-
λίες και θετικούς οικονομικούς δείκτες, 
είναι ζωτικής σημασίας για την επιτυχία 
μας και δεσμευόμαστε να συνεχίσουμε να 

επενδύουμε σε αυτήν στο μέλλον.»

* * * * * *

 

Η Japan Tobacco 
International στην Ελλά-
δα

Η JTI είναι σήμερα η Νο.1 εταιρεία 
στον κλάδο των συμβατικών προϊό-
ντων καπνού στην ελληνική αγορά 
και διαθέτει τόσο παραγωγική όσο 
και εξαγωγική δραστηριότητα στη 
χώρα με το εργοστάσιο της ΣΕΚΑΠ 
στην Ξάνθη. Με τις επιχειρηματικές 
της δραστηριότητες συνεισφέρει 
ετησίως πάνω από το 2% των συ-
νολικών φορολογικών εσόδων της 
χώρας από ΕΦΚ και ΦΠΑ καπνού, 
ενώ προμηθεύεται συστηματικά 
τα εξαιρετικής ποιότητας ελληνικά 
καπνά για τα προϊόντα της διεθνώς. 
Εκτός από την εγχώρια αγορά, η JTI 
Ελλάδας έχει και την ευθύνη των 
αγορών της Κύπρου και της Μάλ-
τας, άμεσα απασχολώντας συνο-
λικά 300 εργαζόμενους. To 2022 η 
εταιρεία συμπεριλήφθηκε στους 
«Πρωταγωνιστές της Ελληνικής 
Οικονομίας» αποσπώντας το βρα-
βείο «Επιχειρηματική Εξωστρέ-
φεια» για την JTI και «Turnaround 
Business» για το εργοστάσιο της 
Ξάνθης (ΣΕΚΑΠ). Το 2023 η JTI 
Hellas πιστοποιήθηκε από το Top 
Employers Institute ως No.1 Κορυ-
φαίος Εργοδότης στην Ελλάδα για 
3η συνεχή χρονιά.   www.jti.com

Ερντογάν ο αναξιόπιστος
ΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ ΦΟΒΑΜΑΙ

Ειλικρινά όλο αυτό το «νταλα-
βέρι» με τον Ερντογάν «βρω-
μάει» από όπου και αν το πιά-
σεις. Και δεν βρωμάει επειδή 
ο Ερντογάν άλλα λέει την μια 
και άλλα κάνει, αλλά αυτή η 
εμμονή της Ελλάδας να μπει 
σε έναν διάλογο «καμένο» από 
χέρι, πραγματικά με ξεπερνά.
Βρε τι χέρι του απλώσαμε με 
τους σεισμούς, βρε τι του κά-
νουμε πλάτες να μπει στην 

ευρωπαϊκή ένωση, βρε τι κάναμε την 
«παλαβή» στο ανατολίτικο παζάρι με 
την Σουηδία, βρε αδειάσαμε κάποια 
από τα νησιά μας με ελαφριά άρματα 
μάχης, βρε καθυστερούμε το φράχτη 
του Έβρου για να τον «ξαλαφρώσου-
με» από τους παράνομους μετανάστες.

Βρε όλους τους τουρίστες από την 
Ρωσία του τους στείλαμε πεσκέ-
σι, βρε τι πελάτες από την Ελλάδα 
του στείλαμε για να ψωνίσουν στη-
ρίζοντας την Εθνική του οικονομία.
Αυτός εκεί, τον «χαβά» του.
Αλλά και εμείς τον «χαβά» μας. Θέ-
λουμε να κάνουμε ντε και καλά δι-
άλογο με έναν ανισόρροπο. εγκλη-
ματία πολέμου, μην Ξεχνάτε τους 
Κούρδους και φυσικά την Κύπρο.
Με λίγα λόγια. Ο τύπος (Ερντογάν) έχει 

πάρει το 1/3 του νησιού, ζητά-
ει να φύγει ο Στρατός από τα 
νησιά μας, στέλνει κάθε τρείς 
και λίγο τα πολεμικά του αε-
ροπλάνα να μας τα «πρήζουν» 
και εμείς τον «χαβά» μας.
Για να πούμε του στραβού το δί-
κιο, τον Ερντογάν δεν τον φοβάμαι 
αυτός κάνει την δουλειά του με 
τον τρόπο που ξέρει. Εμείς όμως 
ως χώρα έχουμε τον τρόπο μας;
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ΕΙΜΑΣΤΕ ΣΤΟ ΠΛΕΥΡΟ ΣΑΣ ΓΙΑ
 ΟΠΟΙΟΔΗΠΟΤΕ ΗΛΕΚΤΡΟΛΟΓΙΚΟ ΘΕΜΑ 
ΕΓΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΣΥΝΑΓΕΡΜΟΥ -ΚΑΜΕΡΑΣ 
ΚΑΙ ΔΙΩΧΝΟΥΜΕ ΤΑ ΣΥΝΕΦΑ ΑΠΟ ΤΗΝ 

ΤΗΛΕΟΡΑΣΗ ΣΑΣ

ΑΞΙΟΠΙΣΤΗ ΕΡΓΑΣΙΑ
ΑΜΕΣΗ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗ

ΛΟΓΙΚΕΣ ΤΙΜΕΣ
Η ΕΜΠΕΙΡΙΑ ΜΑΣ ΤΟ  ΔΙΚΟ ΣΑΣ ΚΕΡΔΟΣ

ΑΞΙΟΠΟΙΗΣΤΕ ΤΟ ΑΚΙΝΗΤΟ ΣΑΣ
ΕΜΠΙΣΤΕΥΤΕΙΤΑΙ ΤΟ ΓΡΑΦΕΙΟ 
ΜΑΣ ΓΙΑ ΑΜΕΣΟ & ΑΞΙΟΠΙΣΤΟ 

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ

ΠΕΡΙ ΚΟΤΑΣ

Ηρωων 105-107, Xanthe, Greece
2541 069123

peri_kotas@yahoo.gr

“Χρυσό” στην JTI για το Equal 
Parents

Αθήνα, 21 Ιουλίου 2023 – Την ύψι-
στη τιμητική διάκριση, το χρυσό 
βραβείο, απέσπασε η JTI Hellas 
στα Boussias D+I Αwards για 
ένα πρόγραμμα-«ομπρέλα», το 
#EqualParents @JTI Hellas στο 
πλαίσιο της στρατηγικής της DEI 
(Diversity, Equity, Inclusion) και 
της προώθησης κουλτούρας πο-
λυμορφίας και ένταξης που πε-
ριλαμβάνει αρκετές επιμέρους 
δράσεις υπό το πρίσμα της ίσης 
μεταχείρισης προς τα δύο φύλα:

Είναι χαρακτηριστικό ότι σε επίπε-
δο διοικητικής ομάδας της εταιρεί-
ας είναι ίσο (σε ποσοστό 50%) ως 
προς την εκπροσώπηση των δύο 
φύλων, στα στελέχη τα ποσοστά 
μοιράζονται σε 46% άνδρες και 
54% γυναίκες ενώ στο σύνολό των 
εργαζομένων, σε 52% άνδρες και 
48% γυναίκες. Το νεοσύστατο D&I 
Committee απαριθμεί ήδη στον 
πρώτο χρόνο του πάνω από το 50% 
των εργαζομένων και η Γενική Δι-
ευθύντρια της εταιρείας αποτελεί 
βασικό υποστηρικτή της DEI στρα-
τηγικής για όλη την περιοχή ευθύ-
νης Ελλάδας, Κύπρου και Μάλτας.

Η JTI βραβεύθηκε στα D+I Awards 
για την ιδιαίτερη υποστήριξη της 
γονεϊκότητας εν γένει, ανεξαρ-
τήτως φύλου ή τρόπου απόκτη-
σης παιδιού, ακρογωνιαίος λίθος 
της οποίας είναι η πρωτοβουλία 
Parental Leave. Πρόκειται για 
μια πολιτική Γονικής Άδειας σύμ-
φωνα με την οποία παρέχεται σε 
όλους τους νέους γονείς άδεια 
20 εβδομάδων. Ήδη από το 2021 
που η πολιτική τέθηκε σε εφαρ-
μογή, έχει χρησιμοποιηθεί από το 
100% των εργαζομένων που έγιναν 
γονείς (γυναίκες: 6 άνδρες:11).

Επιπλέον πρωτοβουλίες κάτω 
από την ίδια στρατηγική υπο-
στήριξης της γονεϊκότητας είναι:

Ευέλικτο ωράριο εργασίας: Τα τελευταία 3 
χρόνια η JTI έχει προσαρμόσει τον τρόπο ερ-
γασίας των ανθρώπων της αναλόγως με τις 
ανάγκες της κοινωνίας αλλά και των ίδιων, 
μοιράζοντας τον χρόνο εργασίας τους από το 
γραφείο και από όπου εκείνοι επιθυμούν σε 
ποσοστό 50%. Ειδικά στην περίπτωση των 
γονέων, έχει εκτιμηθεί και αξιοποιηθεί στο 
100% αυτός ο ευέλικτος τρόπος εργασίας 
από όλους τους γονείς ανεξαρτήτως φύλου.

Παροχές σε γονείς:  Η JTI παρέχει μια ποι-
κιλία από οφέλη για τους γονείς – εργαζο-
μένους της όπως συμμετοχή στα έξοδα των 
παιδιών πριν την έναρξη των σχολείων κα-
θώς και σε καλοκαιρινές κατασκηνώσεις, 
διοργάνωση Family Days, επέκταση ιατρο-
φαρμακευτικής περίθαλψης στα προστα-
τευόμενα μέλη χωρίς επιπλέον κόστος κ.ά.

Η κα Julie McNamara, διευθύντρια Ανθρω-
πίνων Πόρων & Κουλτούρας της JTI δήλωσε: 
«Η βράβευση της JTI επιβεβαιώνει την εξαι-
ρετική δέσμευσή της για την υποστήριξη 
και ενδυνάμωση των εργαζόμενων γονέων. 
Η προοδευτική πολιτική γονικής άδειας της 
εταιρείας, καθώς επίσης τα ευέλικτα ωρά-
ρια εργασίας και τα διάφορα οφέλη αποδει-
κνύουν την αφοσίωσή μας στη διασφάλιση 
ότι οι γονείς αισθάνονται ότι υποστηρίζο-
νται και εκτιμώνται. Δίνοντας προτεραιότη-
τα στη συμμετοχικότητα και την ισότητα, η 
JTI Ελλάδας αποτελεί θετικό παράδειγμα 
για άλλους οργανισμούς, αναδεικνύοντας 
τη σημασία της καλλιέργειας ενός φιλικού 
προς την οικογένεια, περιβάλλοντος. Η εστί-
ασή μας στις πρακτικές γονικής μέριμνας 
όχι μόνο ωφελεί τους εργαζόμενους, αλλά 
συμβάλλει επίσης σε ένα πιο περιεκτικό και 
αρμονικό εργασιακό περιβάλλον συνολικά.»

* * * * * *

Η Japan Tobacco International στην Ελλάδα

Η JTI είναι σήμερα η Νο.1 εταιρεία 
στον κλάδο των συμβατικών προϊό-
ντων καπνού στην Ελλάδα.
Εκτός της εμπορικής της δραστηριότη-
τας, η εταιρεία έχει επίσης παραγωγική 
και εξαγωγική με το εργοστάσιο της ΣΕ-
ΚΑΠ στην Ξάνθη. Με τις επιχειρηματικές 
της δραστηριότητες, η JTI συνεισφέρει 
ετησίως πάνω από το 2% των συνολικών 
φορολογικών εσόδων της χώρας από ΕΦΚ 
και ΦΠΑ καπνού, ενώ προμηθεύεται συ-
στηματικά τα εξαιρετικής ποιότητας ελλη-
νικά καπνά για τα προϊόντα της διεθνώς.

Η JTI Ελλάδας έχει την ευθύνη 
και των αγορών της Κύπρου και 
της Μάλτας, άμεσα απασχολώ-
ντας συνολικά 300 εργαζόμενους.

To 2022 η εταιρεία συμπεριλή-
φθηκε στους «Πρωταγωνιστές 
της Ελληνικής Οικονομίας» απο-
σπώντας το βραβείο «Turnaround 
Business» για το εργοστάσιο της 
Ξάνθης (ΣΕΚΑΠ), ενώ τόσο το 2022 
όσο και φέτος, η JTI βραβεύθηκε 
από τον ίδιο θεσμό για την «Επι-
χειρηματική Εξωστρέφεια» της.
Το 2023 η JTI πιστοποιήθηκε 
από το Top Employers Institute 
ως No.1 Κορυφαίος Εργοδότης 
στην Ελλάδα για 3η συνεχή χρο-
νιά, ενώ πολύ πρόσφατα έλαβε το 
χρυσό βραβείο «Equal Parents» 
στα Boussias D+I Αwards για την 
πολιτική 5μηνης γονικής άδειας 
σε νέους γονείς ανεξαρτήτως 

Γνωρίστε το app της Ξάνθης: Η έξυπνη εφαρμογή 
για κάθε χρήστη

Η νέα εφαρμογή του Δήμου Ξάνθης για κινητά τηλέ-
φωνα νέας γενιάς είναι πλέον διαθέσιμη σε όλους.
Το app «Ξάνθη», παρουσιάστηκε χθες το απόγευμα, 
παρουσία του Δημάρχου Ξάνθης Μανώλη Τσέπελη, των 
Αντιδημάρχων Μανώλη Φανουράκη, Αφεντούλη Τσακιρί-
δη και Ειρήνης Χαριτωνίδου, της δημοτικής συμβούλου 
Σοφίας Ψωμά, σε εκπροσώπους πολιτιστικών και αθλη-
τικών συλλόγων της περιοχής μας, καθώς και σε δημο-
σιογράφους, στην αίθουσα του Δημοτικού Συμβουλίου.

Την παρουσίαση έκανε ο υπεύθυνος του έργου Θόδωρος 
Μπατζάκας της εταιρείας Ι MAGIC, κάνοντας λόγο για ένα 
«κέλυφος εφαρμογών» που θα εξελίσσεται και θα προ-
σαρμόζεται στις απαιτήσεις της τεχνολογίας συν τω χρόνω.
Πρόκειται για μια γρήγορη εφαρμογή, αυτόνομη, πολυ-
γλωσσική (ήδη, στα αγγλικά και τα ελληνικά), αλλά με τη 
δυνατότητα «όποιας γλώσσας» σε κάθε νέα προσθήκη.

Ασφαλής, με σεβασμό στα προσωπι-
κά δεδομένα και ελκυστική για κάθε χρήστη.
Το ιδιαίτερο χαρακτηριστικό της εί-
ναι ότι διαθέτει μόνον εργαλεία.
Μέσω της εφαρμογής ο πολίτης έχει τη δυνατότητα:
Να καταθέσει αίτημα Καθημερινότητας, το οποίο 
καταχωρείται, δρομολογείται με παρακολούθη-
ση και ενημέρωση του χρήστη από το κινητό του
Να ενημερώνεται για το Πρόγραμμα των Εκδηλώσεων του 
Δήμου -και όχι μόνο- καθώς κάθε πολιτιστικός αθλητικός ή 
παραγωγικός φορέας μπορεί να καταχωρεί τις δράσεις του
Να πληροφορείται για ζητήματα εθελοντισμού με 
προσκλήσεις και συμμετοχές σε αντίστοιχες εκδη-
λώσεις που ενισχύουν τον Εθελοντισμό στην περιοχή
Να ενημερώνεται για Κινδύνους με ειδοποιήσεις, μέσω push 
notifications και σύγχρονες τεχνολογίες geofencing -ακό-
μα και για αυτόματα Critical Alerts, μέσω δεδομένων και-

ρού ή και αισθητήρων επικίνδυνων συμβάντων.
Επίσης, υπενθυμίζει για ΟΛΑ ΟΣΑ 
ΠΡΕΠΕΙ μέσω της έξυπνης λίστας 
και των στοχευμένων ειδοποιήσεων

Ο Δήμαρχος Ξάνθης Μανώλης Τσέπελης μιλώ-
ντας στην εκδήλωση τόνισε ότι πρόκειται για 
ένα πολύ σημαντικό εργαλείο, το οποίο δίνει 
τη δυνατότητα της αλληλεπίδρασης μεταξύ 
του Δήμου, της διοίκησης και των συμπολιτών 
μας. «Αυτό είναι πολύ σημαντικό», σημείωσε, 
«καθώς οι σκέψεις, οι απόψεις και οι προ-
τάσεις της τοπικής κοινωνίας, οι οποίες δια-
μορφώνονται μέσα από την καθημερινότητα 
μπορούν να μας κατευθύνουν σε κάθε κομμάτι 
ευθύνης που έχουμε ως δημοτική αρχή, βελ-
τιώνοντας την προσπάθεια που συντελείται. 
Δε θα μείνουμε πίσω, βλέπουμε την εξέλιξη 
κατάματα και συνεχίζουμε», υπογράμμισε.
Ο Αφεντούλης Τσακιρίδης επισήμανε ότι το 
app Ξάνθη είναι μια εντυπωσιακή εφαρμο-
γή που ακολουθεί και προσαρμόζεται στις 
εξελίξεις -ένα ουσιαστικό και χρήσιμο ερ-
γαλείο για τον δήμο και τον πολίτη. «Είναι η 
εξέλιξη του “Βελτιώνω τον Δήμο μου”, που 
διαμορφώνει ένα “κεφάλαιο” σε κοινωνικό, 
πολιτιστικό, αλλά και οικονομικό επίπεδο 
στον Δήμο μας και στην ευρύτερη περιοχή.
Ο Μανώλης Φανουράκης έδωσε έμφαση στις 
δυνατότητες που δίνει η εφαρμογή σε ζητήματα 
καθημερινότητας, καθώς πέραν των αιτημά-
των, όπως είπε, ο πολίτης θα μπορεί να ενημε-
ρώνεται και για «έκτακτα γεγονότα», όπως το 
κλείσιμο ενός δρόμου λόγω έργων ή βλαβών της 
ΔΕΥΑΞ και να κατευθύνεται σε προτεινόμενη 
διαδρομή, για τον απρόσκοπτο προορισμό του.

Μπορείτε να δείτε την παρουσία-
ση της εφαρμογής στη διεύθυνση:
https://www.facebook.com/messenger_me
dia/?attachmentid=1110892426537168
&message_id=mid.%24cAABaHPaAQWPo
GJsjGJbxzSrPO5A&thread_id=1174756087
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Ερντογάν, ο αναξιόπιστος

Ξαφνικά και αναπάντεχα, η υστερι-
κή στρίγγλα έγινε ένα άκακο αρνάκι. 
Ο εντελώς αναξιόπιστος Ρετζέπ Τα-
γίπ Ερντογάν που πάσχει από μεγα-
λομανία νομίζοντας πως ολόκληρος 
ο κόσμος γυρίζει γύρω από αυτόν, 
έκανε με χαρακτηριστική άνεση 
μια ακόμα θεαματική κυβίστηση,  
μια πλήρη μεταστροφή σε σχέση 
με όσα υποστήριζε μέχρι τώρα.

Μόλις τον Μάιο του 2022, εξερχό-
μενος από το τουρκικό υπουργικό 
συμβούλιο, ανακοίνωσε με ύφος 
χιλίων σουλτάνων πως δεν αναγνω-
ρίζει πλέον τον (τότε και σήμερα) 
Έλληνα πρωθυπουργό και πως δεν 
θα του ξαναμιλήσει. «Για εμένα 
δεν υπάρχει Μητσοτάκης. Δεν θα 
ξανασυναντηθώ ποτέ μαζί του».

Η βαρύγδουπη δήλωση άντεξε μέ-
χρι τις 12 Ιουλίου 2023 όταν ένας 
μεταμορφωμένος Ερντογάν υπο-
δεχόταν μέσα στην τρελή χαρά τον 
Έλληνα πρωθυπουργό στο Βίλνιους 
της Λιθουανίας στο περιθώριο της 
Συνόδου του ΝΑΤΟ, με ένα αστε-
ϊσμό: «Έχουμε μια νέα κυβέρνη-
ση, πρωθυπουργέ, άρα έχουμε 
εδώ μια νέα ομάδα». Τόσο απλά!
Ο ίδιος άνθρωπος, πριν μόλις λί-
γους μήνες (Οκτώβριος 2022) στο 
πλαίσιο της συνεδρίασης της Ευρω-
παϊκής Πολιτικής Κοινότητας στην 
Πράγα Τσεχίας, προσπάθησε να αξι-
οποιήσει την παρουσία των ηγετών 
27 κρατών της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
καθώς και 17 ακόμα ευρωπαϊκών 
χωρών, παίρνοντας με τέχνασμα τον 
λόγο στο γεύμα των ηγετών, για να 
κατηγορήσει την Ελλάδα πως (δή-
θεν) ευθύνεται για την ένταση στις 
Ελληνοτουρικές σχέσεις. Η ακαρι-
αία παρέμβαση – απάντηση του 
Έλληνα πρωθυπουργού κατέστρεψε 
εντελώς την εντύπωση που επιθυ-
μούσε να δημιουργήσει ο Ερντογάν, 
με την προϋπόθεση βέβαια πως 
αυτή θα γινόταν χωρίς … αντίλογο!

Από το συνεχές όργιο 
επιθετικής ρητορικής 
και συνεχών παρα-
βιάσεων του ελληνι-
κού εναέριου χώρου, 
τις απειλές και τις 
χυδαίες ύβρεις από 
τους ποικιλώνυμους 
μηχανισμούς  του 
τουρκικού καθεστώ-
τος, ξαφνικά βλέπου-
με σήμερα μια στρο-

φή 180 μοιρών, φίμωση όλων σχεδόν των 
τουρκικών μηχανισμών παραπληροφόρη-
σης, απουσία παραβιάσεων του ελληνικού 
εναέριου χώρου ή άλλων προκλήσεων και 
διακηρύξεις περί «ειρηνικής επίλυσης των 
υφιστάμενων διαφορών» τις οποίες όμως 
κάθε πλευρά «υπολογίζει» διαφορετικά.

Βλέπουμε ακόμα την διαβόητη δημοσιο-
γράφο Χαντέ Φιράτ (όργανο της ΜΙΤ που 
«ανακάλυψε» την νύχτα του δήθεν πραξι-
κοπήματος τον Ερντογάν για να του πάρει 
συνέντευξη και καλούσε με επιμονή, μέσα 
από το CNN Turk, τους Τούρκους πολίτες 
να μην επισκέπτονται κανένα Ελληνικό νησί 
για να μην ενισχύουν τον ελληνικό τουρισμό) 
κυριολεκτικά να κυνηγάει στο Βίλνιους τον 
Έλληνα πρωθυπουργό για μια κοινή φω-
τογραφία (Selfie ) σαν συμβολισμό «ανα-
κωχής και ειρήνης». Βλέπουμε διάσημους 
Τούρκους τηλεοπτικούς αστέρες να κάνουν 
διακοπές σε ελληνικά νησιά και να μοιρά-
ζονται τέλειες φωτογραφίες από τις διακο-
πές τους σε μέσα κοινωνικής δικτύωσης.

Όπως είναι φυσικό οι απότομες αυτές «με-
ταμορφώσεις» προκαλούν εύλογες επιφυ-
λάξεις αλλά και απορίες για την ευκολία με 
την οποία μεταφερόμαστε από ένα πολύ 
ψυχρό κλίμα σε ένα αβέβαια «θερμό».

Από πέρσι ακόμα, ο Ρ. Τ. Ερντογάν διαβεβαί-
ωνε τους πάντες πως η Τουρκία δεν πρόκει-
ται να εγκρίνει την ένταξη της Σουηδίας στο 
ΝΑΤΟ, με την επίκληση πολλών και διαφο-
ρετικών δικαιολογιών (Κούρδοι, αντιφρο-
νούντες, διαδηλώσεις ΡΚΚ, κάψιμο κορανί-
ου κ.π.α.). Όχι μία, ούτε δύο, αλλά δεκάδες 
φορές. Ξαφνικά, τον Ιούλιο του 2023  άλλα-
ξε στάση στο Βίλνιους της Λιθουανίας και 
ενέκρινε την ένταξη της Σουηδίας στο ΝΑΤΟ. 

Σύμφωνα με την βουλευτή Αδάνων του HDP 
Tülay Hatımoğulları Oruç, η ξαφνική αλλαγή 
στάσης του Ερντογάν στο θέμα της ένταξης 
της Σουηδίας στο ΝΑΤΟ, οφείλεται στο γε-
γονός ότι Ηνωμένες Πολιτείες και Σουηδία 
διεξάγουν εκτεταμένες έρευνες για καταγ-
γελίες εναντίον του γιού (και επίδοξου δια-

δόχου) του Ρ.Τ. Ερντογάν,  Μπιλάλ Ερντογάν-
για μίζες δεκάδων εκατομμυρίων δολαρίων 
από  την σουηδική θυγατρική μιας αμερι-
κανικής εταιρείας, έναντι εξασφάλισης δε-
σπόζουσας θέσης στην αγορά της Τουρκίας.

Μια άλλη εκδοχή της αιφνίδιας «μετα-
στροφής» του Ρ. Τ. Ερντογάν, μας δίνει ο 
βραβευμένος με Πούλιτζερ Αμερικανός 
δημοσιογράφος Σίμουρ Χερς: Η εκρηκτική 
κατάσταση της τουρκικής οικονομίας λαμ-
βάνει, με υπόσχεση του προέδρου Μπάι-
ντεν μια ανάσα με την δημιουργία, από το 
Διεθνές Νομισματικό Ταμείο, απόλυτα ανα-
γκαίας πίστωσης 11-13  δισεκατομμυρίων 
δολαρίων για την Τουρκία. Τέλος, δεν λεί-
πουν και οι απόψεις που υποστηρίζουν πως 
για οποιαδήποτε συζήτηση όσον αφορά 
το αίτημα της Τουρκίας για την προμήθεια 
νέων και τον εκσυγχρονισμό γερασμένων 
F-16 απαιτείται πολιτική ηρεμία στο Αι-
γαίο, στην Ανατολική Μεσόγειο καθώς και 
έγκριση ένταξης της Σουηδίας στο ΝΑΤΟ.

Πάντως μέσα στην Τουρκία διάφοροι καθη-
γητές, απόστρατοι και αρθρογράφοι (Ταξί-
αρχος ε.α. Καθηγητής Δρ. Fahri Erenel, Από-
στρατος Επιτελικός Συνταγματάρχης İhsan 
Sefa, Απόστρατος Ταγματάρχης Στρατοχω-
ροφυλακής Δρ. Ali Fuat Gokce, καθηγητής 
Δρ. Hasan Unal, καθηγητής Δρ. Χασάν Κόνι, 
καθηγητής Δρ Ντενίζ Τανσί) εκφράζουν 
(στο περιοδικό Aydınlık)  την αντίθεση και 
τις αντιρρήσεις τους για την άρση του τουρ-
κικού βέτο θεωρώντας πως το «αντάλλαγ-
μα» της τουρκικής ένταξης στην ΕΕ δεν εί-
ναι καθόλου ρεαλιστικό και πως η Τουρκία 
δεν κέρδισε τίποτα από την άρση του βέτο.

Η (ίσως τελευταία) αντιπολιτευόμενη τουρ-
κική εφημερίδα που εξακολουθεί ακόμα 
να λειτουργεί στην Τουρκία, η Cumhuriyet, 
σε πρωτοσέλιδο της στις 13/7/2023 γρά-
φει ότι ο Έλληνας πρωθυπουργός υπο-
γράμμισε στον Ερντογάν  πως η υποψη-
φιότητα της Τουρκίας στην Ευρωπαϊκή 
Ένωση «περνάει μέσα από την Αθήνα και 
την Λευκωσία» (Miçotakis: Türkiye’nin AB 
üyeliği yolu, Atina ve Lefkoşa’dan geçer).

Στην Ελλάδα, σοβαροί αναλυτές, αρθρο-
γράφοι αλλά και πολιτικοί εκφράζουν την 
ανησυχία τους για την απότομη αυτή «στρο-
φή» της Τουρκίας, την αμφιβολία τους για 
την ειλικρίνεια της αλλά και για την άμεση 
ανταπόκριση της Ελλάδος. (Υποχώρηση της 
Ελλάδας από πάγιες θέσεις, ανοίγει η κερ-
κόπορτα του Ελληνισμού,  ο πρωθυπουρ-
γός δεν αρθρώνει τη λέξη Κύπρος μην και 
δυσαρεστήσει τον Ταγίπ, κάνετε ό,τι σας 
ζητάει η Τουρκία, σε λίγους μήνες θα μιλάτε 
για συνεκμετάλλευση,   θέσατε το θέμα του 
τουρκικού προξενείου Κομοτηνής; κ.α.π.)

Σ Υ Μ Π Ε Ρ Α Σ  Μ Α Τ Α: Μετά την 
συνάντηση κορυφής στο Βίλνιους, 
ο Έλληνας πρωθυπουργός εμφα-
νίστηκε με τις σχετικές δηλώσεις 
του προσγειωμένος : «Κάνου-
με μια συγκρατημένη νέα αρχή 
– δεν λύθηκαν τα προβλήματα».

Όλοι ανεξαιρέτως οι πολιτικοί, η πα-
γκόσμια διπλωματία και οι διάφοροι 
ηγέτες σε ολόκληρο τον κόσμο γνω-
ρίζουν πολύ καλά πως το τι λέεικαι 
ξελέει ο Ρετζέπ Ταγίπ Ερντογάν δεν 
έχει καμιά απολύτως σημασία. Δεν 
έχουν καμιά αξία τα διαπιστευτή-
ρια φιλοδυτικής στροφής που έδω-
σε πριν από τη Σύνοδο του Βίλνιους. 
Σημασία έχει τι κάνει στην πράξη.

Οι πράξεις του είναι εκείνες που κα-
θορίζουν την θέση του καθεστώτος 
και όχι τα λόγια του Ερντογάν. Ητρέ-
χουσα κυβίστηση οφείλεται, μεταξύ 
άλλων, και στην τρομακτική αδυ-
ναμία της τουρκικής οικονομίας.

Η «αντιστροφή» των Erdoganomics 
με δειλές αυξήσεις των επιτοκίων 
οφείλεται στην κατάρρευση της 
ισοτιμίας της τουρκικής λίρας: Τον 
Νοέμβριο του 2021 ένα δολάριο 
αντιστοιχούσε σε 10 τουρκικές λί-
ρες. Είκοσι μόλις μήνες αργότερα 
τα περίφημα Erdoganomics οδή-
γησαν το δολάριο στις 27 τουρ-
κικές λίρες και το Ευρώ στις 30!

Η αδυναμία του τουρκικού καθε-
στώτος να ελέγξει την τουρκική 
οικονομία με τις παραδοσιακές 
μεθόδους «εξωτερικής βοήθει-
ας» (Κατάρ, ΗΑΕ, Σ. Αραβία, μαύ-
ρο χρήμα, Ρωσία) και τα πολύ 
επώδυνα «ανταλλάγματα» που 
απαιτούνται πλέον από τους πα-
ραδοσιακούς «χρηματοδότες», 
υποχρεώνουν το καθεστώς να στρα-
φεί και προς την Δύση για την σω-
τηρία της τουρκικής οικονομίας.

Πιθανή κατάρρευση δεν συμφέρει 
ούτε τους «χρηματοδότες», ούτε το 
διεθνές χρηματοπιστωτικό σύστη-
μα και φυσικά ούτε το καθεστώς. 
Η εικόνα πλημμυρισμένων δρόμων 
από πεινασμένους και αγανακτι-
σμένους πολίτες είναι το τελευταίο 
που θα ήθελαν να δουν τόσο το πα-
λάτι, όσο και το τουρκικό καθεστώς.

Ένα είναι βέβαιο: Η προβιά αρ-

νιού πάνω σε άγριους λύκους εί-
ναι προσωρινή. Θα παραμείνει 
για όσο χρονικό διάστημα είναι 
απαραίτητο, ώστε η τουρκική οι-
κονομία να σταθεί στα πόδια της.

Μόλις συμβεί αυτό, θα αρχίσει η 
σταδιακή επαναφορά στις γνω-
στές απαιτήσεις για «δίκαιο μοί-
ρασμα», «αποστρατικοποίηση» 
και άλλες θρασύτατες αξιώσεις 
καθώς και στις απειλές τύπου 
«θα έρθουμε μια νύχτα ξαφνικά».

Μέχρι τότε βέβαια, η Ελλάδα θα 
πρέπει να έχει φροντίσει ώστε η 
ασπίδα προστασίας που ήδη δη-
μιουργεί, να μπορεί να αποθαρ-

ρύνει όχι μόνο το σημερινό τουρκικό κα-
θεστώς, αλλά και τους διαδόχους του…   

* Λεωνίδας Κουμάκης: Νομικός, Συγγρα-
φέας, Αρθρογράφος-Αναλυτής, μέλος του 
International Hellenic Association. Το αυτο-
βιογραφικό, διαχρονικό βιβλίο του «Το Θαύ-
μα-Μια πραγματική ιστορία», το οποίο ανα-
φέρεται στην μεθοδική εξολόθρευση του 
Ελληνισμού της Κωνσταντινούπολης από το 
τουρκικό κράτος, υπάρχει εντελώς δωρεάν 
στην ηλεκτρονική βιβλιοθήκη του ΙΗΑ, τόσο 
στην Ελληνική όσο και στην Αγγλική γλώσσα

Τα άρθρα που δημοσιεύονται στην ιστο-
σελίδα του ΙΗΑ εκφράζουν αποκλειστικά 
τους συγγραφείς – μέλη του ΙΗΑ. Η ιστοσε-
λίδα του ΙΗΑ δεν λογοκρίνει, ούτε επεμβαί-
νει σε άρθρα – κείμενα των μελών του ΙΗΑ

Πόδια του συνοδηγού 
πάνω στο ταμπλό του 

αυτοκινήτου.

Λίγο πριν τις δια-
κοπές και πριν φύ-
γει ο Ιούλιος για να 
δώσει την θέση του 
στον Αύγουστο, ο 
Συμεών Συμεωνί-
δης, υπεύθυνος της 
ομώνυμης σχολής 
οδηγών στην Ξάνθη 
και υποψήφιος δη-
μοτικός σύμβουλος 
με την παράταξη 
ΕΜΠΡΟΣ και επικε-
φαλής τον Σ. Μελισ-
σόπουλο, δίνει ίσως 
την πιο σημαντική 
συμβουλή στους συ-
νοδηγούς αυτή την 
φορά των αυτοκι-

νήτων που ενώ απολαμ-
βάνουν το ταξίδι τους,  
έχουν τα πόδια απλω-
μένα πάνω στο ταμπλό.

Δυστυχώς αυτή η από-
λαυση, μπορεί να αποβεί 
μοιραία σε περίπτωση 
ατυχήματος για τον συ-
νοδηγό του αυτοκινήτου.

Διαβάστε λοιπόν τι λέει 
ο Σίμος Συμεωνίδης ως 
έμπειρος εκπαιδευτής 
οδηγών στην Ξάνθη:

Έφτασε το καλοκαιράκι ξεκινήσαν οι 
διακοπές και οι βόλτες στις παραλί-
ες καθώς και πολλά όμορφα τριήμερα.

Η χρήση του αυτοκινήτου είναι λίγο πε-

ρισσότερη τους καλοκαιρινούς μήνες…

Πολλές φορές θα συναντήσουμε οχήματα 
που ο συνοδηγός θα έχει χαλαρώσει στο 
κάθισμα, θα πίνει το καφεδάκι του θα απο-
λαμβάνει το τοπίο  και θα έχει τοποθετήσει 
τα πόδια του επάνω στο ταμπλό του αυτοκι-
νήτου ώστε να είναι «και καλά»  πιο άνετα.

Οι περισσότεροι δυστυχώς δεν σκέφτονται 
τις τραγικές συνέπειες που μπορεί να έχει 
μια τέτοια «αθώα» συνήθεια σε περίπτωση 
ατυχήματος. Όλοι είναι της λογικής «έλα 
μωρέ σε μας θα συμβεί κάποιο ατύχημα;»

Κι όμως ΝΑΙ σε σένα θα συμβεί ένα τροχαίο..

Πάμε να δούμε λοιπόν τι μπορεί να 
συμβεί σε μια τέτοια περίπτωση.

Τα απλωμένα τα πόδια πάνω στο ταμπλό 
μπορούν να επιφέρουν σοβαρό τραυματι-
σμό σε περίπτωση σύγκρουσης. Και αυτό 
ισχύει είτε το αυτοκίνητο έχει αερόσακο 
είτε όχι, ωστόσο οι κίνδυνοι είναι ακόμα με-
γαλύτεροι όταν υπάρχει αερόσακος, καθώς 
ακόμα και μια σύγκρουση με λίγα χλμ. αρκεί.

Κατά τη διάρκεια μιας σύγκρουσης και εφό-
σον το όχημα είναι εξοπλισμένο με αερόσα-
κους , η δύναμη και η ταχύτητα με την οποία 
σκάει και απλώνεται ο αερόσακος είναι 
πάρα πολύ μεγάλη. Ο αερόσακος φουσκώ-
νει μέσα σε 40 χιλιοστά του δευτερολέπτου 
και η ταχύτητα ανοίγματος συνήθως είναι 
150 – 200 μίλια/ώρα (240 – 320 χλμ./ώρα).

Όπως όλοι καταλαβαίνουμε είτε η ταχύτη-
τα του αυτοκινήτου μας είναι μικρή ή μεγά-
λη, πολύ πιθανό είναι σε μια σύγκρουση να 
ενεργοποιηθεί ο αερόσακος και να έχουμε 

πολύ σοβαρό τραυματισμό των πο-
διών ( τα γόνατα θα χτυπήσουν με 
δύναμη στο πρόσωπο) και φυσικά 
θα υπάρξει σοβαρός τραυματισμός 
στη λεκάνη λόγω της υπερέκτασης 
των ποδιών (μιλάμε για πολύμη-
νο τραυματισμό πιθανή αναπηρία 
ίσως και θάνατο)σε περίπτωση που 
έχουμε τα πόδια μας τεντωμένα 
επάνω στο ταμπλό του αυτοκινήτου.

Ο συνοδηγός για να αντιδράσει 
σε περίπτωση ατυχήματος και να 
κατεβάσει τα πόδια του από το 
ταμπλό είναι πολύ μεγαλύτερος 
από τα 40 χιλιοστά του δευτερο-
λέπτου χρόνος που χρειάζεται για 
να ενεργοποιηθεί ο αερόσακος.

Βέβαια μπορούμε να γράψουμε 
πολλά πολλά ακόμη στο τι θα συμ-
βεί όταν έχουμε τα πόδια μας στο 
ταμπλό του αυτοκινήτου καθώς 
και να αναφέρουμε πάρα πολλά 
περιστατικά ως παραδείγματα… 
αυτό όμως θα μας κουράσει όλους.

Γι αυτό λοιπόν καθόμαστε σω-
στά όπως προβλέπετε από το 
νόμο σε όρθια θέση, ώστε να εί-
μαστε σωστά προστατευμένοι.
Φυσικά φοράμε πάντα ζώνη ασφα-
λείας που μας δένει με τη ζωή μας…
Καλό καλοκαίρι, καλές βόλτες, μι-
κρές συμβουλές που σώζουν ζωές.

Συμεωνίδης Συμεών

Εκπαιδευτής υποψηφίων οδη-
γών και κυκλοφοριακής αγωγής.

Γιάννης Μπόσβελης: Ο Δήμος Ξάνθης και ο Σουά δεν 
τιμούν τα παιδιά του αθλητισμού

Για μία ακόμη φορά, ο υποψήφιος δημοτικός 
σύμβουλος μ την παράταξη του Σ. Μελισσό-
πουλου Γ. Μπόσβελης και πρώην αθλητικός 
παράγοντας της Ξάνθης, καυτηριάζει την συ-
μπεριφορά του δήμου Ξάνθης, που ενώ δεν 
έχει ανθρώπινες αθλητικές εγκαταστάσεις, 
δεν τιμά τα παιδιά που αγωνίζονται και κάτω 
από δύσκολες αγωνιστικές συνθήκες  συνθή-
κες φέρνουν αθλητικές πρωτιές στην Ξάνθη.
Ποιο συγκεκριμένα αναφέρει ο Γ. Μπό-
σβελης στην δημόσια τοποθέτηση 
του στα μέσα κοινωνικής δικτύωσης.
Κάτω από άθλιες συνθήκες προπόνησης.
Κάτω από άθλιες εγκαταστάσεις για αθλητές.
Σε έναν Δήμο ο οποίος ξεχνά ότι από αρ-
χαιοτάτων χρόνων βραβεύαν τους αθλη-
τές σε όλες τις πόλεις της Ελλάδος.
Και όμως κάποια παιδιά μας πάλεψαν, 
αγωνίστηκαν, κατάφεραν να διαπρέψουν 
και να ακουστεί η πόλη μας, ο τόπος μας.
Καμία όμως αναγνώριση από τον Δήμο 
μας που κόπτεται για τον αθλητι-
σμό. Τα παιδιά που διακρίθηκαν είναι:
Ορφανίδη Στυλιανή 1η στα 150μ στο πανελλήνιο 
Κ16 και 3η στα 200μ στο πανελλήνιο Κ18 με την 
4η καλύτερη επίδοση όλων των εποχών στην Ελ-
λάδα. Στις 2-3/8 θα φορέσει το εθνόσημο και θα 
εκπροσωπήσει τη χώρα μας,την πόλη μας στην 
διεθνή συνάντηση Ελλάδας Κύπρου στα 200μ.

Ιωαννίδης Γεώργιος 1ος στη σφυροβο-
λία στο πανελλήνιο Κ16 με νέο Πανθρα-
κικό ρεκόρ που κρατούσε από το 1988.
1η Τσαφαράκη Βασιλική στο πανελλή-
νιο Κ16 στο τετραπλούν με την 7η επί-
δοση όλων των εποχών στην Ελλάδα.
Κοτζακελίνη Μαριάνθη 2η στο 
μήκος στο πανελλήνιο Κ16.
Χατζιδου Κριστίνα 1η στα 2000μ,
Κυριακίδου Κλεάνθη 3η στα 1000μ και
Κοψιδας Κωνσταντίνος 2ος στη σφαίρα.
Kύριε Δήμαρχε,Κύριε αντιδήμαρχε 
αθλητισμού έστω μία πλακέττα θα 
ήταν το ελάχιστο σε αυτά τα παιδιά.
Στου κουφού την πόρτα 
όμως όσο θέλεις βρόντα!!
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Π Ο Λ Ι Τ Ι Κ ΗΠ Ο Λ Ι Τ Ι Κ Η 
Κ. Κουρτίδης: Είμαστε έτοιμοι να αντιμε-
τωπίσουμε την πυρκαγιά/ Προηγείται η 
ανθρώπινη ζωή

ΦΑΚΕΛΟΣ: ΠΡΟΛΗΨΗ ΠΥΡΚΑΓΙΑΣ ΣΤΗΝ ΞΑΝΘΗ
Συνομιλήσαμε με τον Κ. 
Κουρτίδη αντιπεριφε-
ρειάρχη Ξάνθης και θέ-
σαμε το θέμα του κατά 
πόσον είναι έτοιμος ο νο-
μός να ανταπεξέλθει σε 
περίπτωση πυρκαγιάς.

Στην τακτική συνεδρίαση του Συ-
ντονιστικού οργάνου, παρουσία 
όλων των εμπλεκόμενων φορέων 
και προεδρεύοντας του Αντιπερι-
φερειάρχη Ξάνθης Κ. Κουρτίδη, 
έγινε επικαιροποίηση των σχεδίων 
που αφορούν μία πιθανή πυρκαγιά 
στον νομό Ξάνθης και του πώς θα 
κινηθεί ο κάθε μηχανισμός, κατόπιν 
συντονισμού από την Π.Υ. Ξάνθης.

Όπως ανέφερε ό ίδιος, στις προτε-
ραιότητες των παρεμβάσεων όλων 
των εμπλεκομένων με πρωταγωνι-
στή την Πυροσβεστική Υπηρεσία 
της Ξάνθης, συνεπικουρούμενη από 
την Αστυνομία, τον Στρατό και τις 
εθελοντικές ομάδες, λήφθηκαν όλα 
τα πιθανά σενάρια σε περίπτωση 
πυρκαγιάς στα όρια του νομού, με 
δεδομένη την συνδρομή και από τις 
υπόλοιπες Περιφερειακές Ενότη-
τες, με προτεραιότητα πάντοτε την 
σωτηρία των συμπολιτών μας από 
μία πιθανή εκδήλωση πυρκαγιάς.

Όπως τόνισε ο Αντιπεριφερειάρ-
χης Ξάνθης, κύριο μέλημα όλων, 
ξεκινώντας από τον ίδιο που έχει 
την ευθύνη συντονισμού, σε συ-
νεννόηση πάντοτε με την Π.Υ., δί-
δεται άμεση προτεραιότητα στην 
προστασία της ζωής των ανθρώ-
πων, των ζώων, και των υποδομών.

«Άρα», όπως τόνισε, «προ-
ηγούνται σε μία πυρκαγιά, 
οι ζωές των συμπολιτών 
μας και σε αυτό δεν χω-
ρεί δεύτερη συζήτηση».

Ο σχεδιασμός είναι να σωθεί πρώτα 
η ανθρώπινη ζωή, να γίνουν οι προ-
σπάθειες από την πυροσβεστική 
υπηρεσία κατάσβεσης της πυρκα-
γιάς και υπάρχει σχέδιο εκκένωσης 
των οικισμών προκειμένου  να μην 
εγκλωβιστούν στο πύρινο μέτωπο 
συμπολίτες μας  και γίνεται η χρή-
ση όλων των οχημάτων των δήμων, 

του Στρατού και αν αυτά δεν επαρκούν 
υπάρχουν οι ιδιώτες με μηχανήματα,  οι 
οποίοι είναι ενημερωμένοι και συμμετέ-
χουν ενεργά στην διάνοιξη των αντιπυρικών 
ζωνών και όπου αλλού παραστεί ανάγκη.

Έχουν δεσμευτεί τα προβλεπόμενα κον-
δύλια για να ανταπεξέλθει η Π.Ε. Ξάνθης 
σε όποια έκτακτη οικονομική ανάγκη προ-
κύψει κατά την διάρκεια της πυρκαγιάς.

Σύμφωνα με τον Κ. Κουρτίδη, η σύγκλισή του  
Οργάνου Πολιτικής Προστασίας της Περιφε-
ρειακής Ενότητας Ξάνθης (Σ.Ο.Π.Π.), πραγ-
ματοποιήθηκε με θέμα: «Σχεδιασμός και 
δράσεις Πολιτικής Προστασίας για την αντι-
μετώπιση πλημμυρικών φαινομένων-χιονο-
πτώσεων και παγετού χειμερινής περιόδου 
και φυσικά δασικής ή οικιστικής πυρκα-
γιάς κατά την καλοκαιρινή περίοδο με ιδι-
αίτερη έμφαση στις δασικές πυρκαγιές».

Ο Κ. Κουρτίδης, δίνει πολύ μεγά-
λη βαρύτητα στην συνεδρίαση του 
οργάνου, στην λογική ότι σε αυτήν 
την συνάντηση, με βάση τα υπάρ-
χοντα δεδομένα, την εμπειρία,  την 
δεδομένη δύναμη των εμπλεκομέ-
νων φορέων, καθώς και των εθε-
λοντικών ομάδων, είναι η ευκαιρία 
για να μετρηθούν οι δυνατότητες  
πυροπροστασίας. «Είδη η Π.Υ. ανα-
κοίνωσε τον καθαρισμό οικοπέ-
δων, ενίσχυσε την παρουσία της με 
τμήματα και οχήματα που διαθέτει 
σε όλες τις περιοχές του νομού, 
στην λογική πάντοτε τις πρόληψης, 
ελέγχθηκαν τα οχήματα που διατί-

θενται από τους δήμους, επισημάν-
θηκε το προσωπικό το οποίο ήδη με 
την άνοδο της θερμοκρασίας τέθη-
κε σε επιφυλακή, ειδοποιήθηκαν 
οι ιδιώτες με τα μηχανήματά τους 
και ο Στρατός όρισε το προσωπι-
κό κατά μηχανήματα που θα συμ-
μετάσχουν αν παραστεί ανάγκη.

Παράλληλα δε, υπάρχουν οχήματα της πυ-
ροσβεστικής στα ορεινά του νομού, που πε-
ριπολούν καθώς και στο περιαστικό δάσος, 
ενώ παράλληλα, μικτά τμήματα αποτελού-
μενα από τους Αστυνομικούς, στρατιώτες 
και εθελοντικές ομάδες περιπολούν πεζή.

Στην συνέχεια ανέφερε τις υποχρεώ-
σεις της Διεύθυνση Πολιτικής Προστα-
σίας Π,Ε, Ξάνθης όπου και αυτή, όπως 
όλες οι Π.Ε. της ΑΜΘ καθώς και  οι αρ-
μοδιότητες που ασκεί η Περιφέρεια 
στο πλαίσιο της κείμενης νομοθεσίας.

Όλα τα παραπάνω συζητήθηκαν και επα-
νασχεδιάστηκαν στο τελευταίο Σ,Ο,Π,Π 
που πραγματοποιήθηκε με ευθύνη του 
Κ. Κουρτίδη όπως: Ο συντονισμός και η 
επίβλεψη του έργου της πολιτικής προ-
στασίας για την πρόληψη, ετοιμότητα, 
αντιμετώπιση και αποκατάσταση των κα-
ταστροφών, εντός των ορίων της Π.Ε. Ξάν-
θης και εννοείτε, με την συνεχή επαφή 
και παρουσία της Αυτοτελούς Διεύθυνσης 
Πολιτικής Προστασίας της ΑΜΘ, κρατούν 
σε εγρήγορση το τμήμα Π.Π. της Ξάνθης.

Επίσης, όπως σημείωσε, υπάρχει συνε-
χή ενημέρωση από την Μετεωρολογική 

Υπηρεσία και την κατάταξη της 
Π.Ε. Ξάνθης στην βαθμίδα επικιν-
δυνότητας και αυτός είναι ο οδη-
γός της σήμανσης συναγερμού 
από την βαθμίδα τρία και πάνω.

Τον ρωτήσαμε αν είναι ικα-
νοποιημένος με την παρου-
σία της δασικής υπηρεσί-
ας στην Ξάνθη και αν τα 
κονδύλια δασοκαθαρισμού 
από το  Υπουργείο Εσωτερι-
κών επαρκούν και αν η Π.Ε. 
τα εκμεταλλεύτηκε. Ο Κ. 
Κουρτίδες ανέφερε ότι πλέ-
ον  Μεταφορά των Δασικών 
Υπηρεσιών στο Υπουργείο 
Περιβάλλοντος έχει αλλά-
ξει τα δεδομένα και η Π.Ε. 
δεν έχει εικόνα γιατί δίδο-
νται απευθείας στην Δασι-
κή Υπηρεσία τα κονδύλια.

Δήλωσε ικανοποιημένος από τις πα-
ρεμβάσεις της Δασικής Υπηρεσίας 
στις δασικές εκτάσεις του νομού 
και ανέφερε την παρουσία της κατά 
την διάρκεια του χειμώνα όπου η 
ξύλευση της ξυλείας για θέρμανση, 
γίνεται με τέτοιο τρόπο που να δη-
μιουργούνται ζώνες πυρασφάλειας.

Σημείωσε ότι είναι ευθύνη της Π.Ε. 
Ξάνθης η εφαρμογή του ετήσιου 
εθνικού σχεδιασμού πολιτικής προ-
στασίας, σύμφωνα πάντοτε με τις 
οδηγίες της Περιφέρειας, καθώς 
επίσης και η  διατύπωση εισηγήσεων 
για το σχεδιασμό πολιτικής προστα-
σίας της περιφέρειας, προκειμένου 
αυτέ2ς οι εισηγήσεις, να αποτελέ-
σουν αντικείμενο για τον ετήσιο εθνι-
κό σχεδιασμό πολιτικής προστασί-
ας από τη Διυπουργική Επιτροπή, 
καθώς επίσης, είναι επιφορτισμένη 
να εισηγηθεί στον Γενικό Γραμμα-
τέα Πολιτικής Προστασίας, για την 
έκδοση απόφασης κήρυξης κατά-
στασης έκτακτης ανάγκης στις πε-
ριπτώσεις τοπικών καταστροφών.

 

Ένα άλλο σημαντικό ζήτημα που 
αναδείχθηκε, σύμφωνα με τον Κ. 
Κουρτίδη,  κατά την συνεδρίαση του 
Συντονιστικού Οργάνου Πολιτικής 
Προστασίας,  ήταν  η συμμετοχή 
όλων στην εκπόνηση προγραμμά-

των αντιπυρικής προστασίας δασι-
κών εκτάσεων, στο σχεδιασμό και 
στη μελέτη μεθόδων και μέσων για 
την πρόληψη και καταστολή τους 
και επισημάνθηκε η συνεργασία 
με τους αρμόδιους φορείς για την 
καταστολή των δασικών πυρκαγιών 
και η  συμμετοχή στο συντονισμό 
και στην αξιοποίηση των εναέριων 
και επίγειων μέσων, στο πλαίσιο συ-
νεργασίας, για τη δασοπυρόσβεση.

Τέλος ο Κ. Κουρτίδης, επε-
σήμανε, για πολλοστή φορά, 
την προτεραιότητα στον άν-
θρωπο, τονίζοντάς το αυτό, 
κατά την διάρκεια της   συ-
ζήτησης μας, και έχει να 
κάνει με την προτεραιότητα 
διάσωσης των πολιτών κατά 
την διάρκεια της πυρκαγιάς, 
τον σχεδιασμό διαφυγής τον 
οποίο και θα αξιολογήσουν 

με την Π.Υ. επί τόπου,  την εκκέ-
νωση οικισμών που είναι έργο 
της Αστυνομίας, κυρίως όμως, 
έχουν επισημανθεί από τώρα, 
οδικοί άξονες οι οποίοι θα χρη-
σιμοποιηθούν σε περίπτωση, αν 
«ου μη γένοιτο» εκδηλωθεί πυρ-
καγιά στον ορεινό όγκο για να 
τονίσει λέγοντας. «Προηγείται η 
ανθρώπινη ζωή. Όλοι μας αντι-
λαμβανόμαστε ότι μία ανθρώπι-
νη ζωή δεν μπορεί να εκτιμηθεί 
οικονομικά. Είναι προτεραιό-
τητά μας στον σχεδιασμό μας, 
να σωθούν πρώτα οι άνθρωποι. 
Γνωρίζουμε όλοι ότι οι περιου-
σίες, σαφέστατα και πρέπει να 
προστατευθούν, μπορεί να εκτι-
μηθούν και να επανέλθουν, αν 
όμως «φύγει» ο άνθρωπος, τότε 
όλα αυτά δεν έχουν καμία αξία».

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

Στράτος Κοντός: Η πολιτική Προστασία του 
Δήμου Ξάνθης έχει επικαροποιημένο Σχέδιο 
Αντιμετώπισης Φυσικών Καταστροφών και 
ποιο συγκεκριμένα για περίπτωση 
πυρκαγιάς;

“Το προλαμβάνειν καλύτερο του θεραπεύειν”

ΦΑΚΕΛΟΣ: ΠΡΟΛΗΨΗ ΠΥΡΚΑΓΙΑΣ ΣΤΗΝ ΞΑΝΘΗ

Με αφορμή τις καταστρο-
φικές πυρκαγιές στο Πα-
νελλήνιο, ρωτήσαμε τον 
υποψήφιο δήμαρχο Ξάν-
θης Στράτο Κοντό, για το τι 
πρέπει να κάνει η Πολιτική 
Προστασία προκειμένου 
να ανταποκριθεί άμεσα και 
αποτελεσματικά σε  τυχών 
πυρκαγιά στο Περιαστικό 
δάσος και στα δάση της 
ορεινής Σταυρούπολης.

Η αντίδραση του ήταν άμε-
ση. «Έχει η Πολιτική Προστασία 
επικαιροποιημένο Σχέδιο αντι-

μετώπισης φυσικών καταστροφών»;

Εύλογα, ήρθε το επόμενο ερώτημα: Τι θα κά-
νατε αν ήσασταν στην θέση του δημάρχου;

«Θα φρόντιζα η πολιτική Προστασία του δή-
μου, να είχε επικαιροποιήσει από τον χειμώ-
να το σχέδιο αντιμετώπισης εκτάκτων ανα-
γκών για την περίπτωση πυρκαγιάς και θα 
το ακολουθούσα. Επίσης από το καλοκαίρι, 
θα έδινα εντολή στην Πολιτική Προστασία 
του δήμου, για να επικαιροποιήσει το σχέ-
διο εκτάκτου ανάγκης για τους χειμερινούς 
μήνες και για περιπτώσεις παγετού, χιονιού 
παγωνιάς. Με λίγα λόγια, δεν περιμένουμε 
να μας βρει το «κακό», για να επικαιρο-
ποιήσουμε τα σχέδια εκτάκτου ανάγκης και 

φυσικά το ερώτημά μου, και πιστεύω ότι είναι 
το ερώτημα και όλων των Ξανθιωτών, εάν Θεός 
φυλάξει, ξεσπάσει πυρκαγιά στο Περιαστικό 
Δάσος ή στα ορεινά της Σταυρούπολης, ο δήμος 
Ξάνθης έχει επικαιροποιημένο σχέδιο για να 
αντιμετωπίσει τυχών επακόλουθα; Με ποιους 
θα συνεργαστεί ο δήμος; Με τι οχήματα, ποιο  
προσωπικά θα μεταφέρει τον ανήμπορο πλη-
θυσμό του δήμου σε περίπτωση εκκένωσης, 
(Με δεδομένο ότι στους ορεινούς οικισμούς του 
δήμου κατοικούν υπέργηροι συνδημότες μας) 
αν η πυρκαγιά πλησιάσει επικίνδυνα τους οι-
κισμούς; Ποιοι άνθρωποι θα αναλάβουν την Δι-
οικητική Μέριμνα για αυτούς τους συνδημότες 
μας που θα υποχρεωθούν να εγκαταλείψουν τις 
εστίες τους σε περίπτωση που κινδυνεύουν τα 
σπίτια τους; Που θα κοιμηθούνε τις ώρες που 
η φωτιά πραγματοποιεί το καταστροφικό της 
έργο; Πώς θα στηριχθούν οι συνδημότες μας σε 
περίπτωση ανάγκης; Επαναλαμβάνω το ερώτη-
μα δημόσια. Έχει ο Δήμος Ξάνθης Επικαιροποι-

ημένο Σχέδιο αντιμετώπισης, προσαρ-
μοσμένο στα σημερινά δεδομένα(;) σε   
τυχών πυρκαγιά στο Περιαστικό δάσος 
ή στην δασική περιοχή της Σταυρου-
πολης; Είναι υλοποιήσιμο; Οι εμπλεκό-
μενοι το γνωρίζουν εκ των προτέρων»;

Αυτή ήταν η απάντηση του Στράτου Κο-
ντού υποψηφίου Δημάρχου Ξάνθης ο 
οποίος έθεσε καταιγισμό ερωτημάτων 
προς την Δημοτική αρχή και  με βάση 
την ρήση «Το προλαμβάνειν καλύτερο 
του θεραπεύειν” θα είναι, όπως λένε 
οι πληροφορίες μας, η προμετωπί-
δα της προεκλογικής του καμπάνιας.
Η απάντηση του απλή, λιτή, κατα-
νοητή και μέσα στις πραγματικές 
ανάγκες των συνδημοτών μας, που 
προκύπτουν συνήθως, από ακραί-
ες και απρόβλεπτες καταστάσεις.
ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

Τ. Τσακιρίδης: Υπάρχουν αντιπυρικές ζώνες γύρω 
από την Παλιά Πόλη και το Σαμακώβ

ΕΠΙΚΑΙΡΟΠΟΙΗΜΕΝΟ ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ ΕΚΤΑΚΤΗΣ ΑΝΑΓΚΗΣ 
“ΙΩΛΑΟΣ”

ΦΑΚΕΛΟΣ: ΠΡΟΛΗΨΗ ΠΥΡΚΑΓΙΑΣ ΣΤΗΝ ΞΑΝΘΗ
Η «ΗΧΩ» συνομίλησε με τον υπεύ-
θυνο της Πολιτικής Προστασίας 
Τούλη Τσακιρίδη ο οποίος απαντώ-
ντας στα ερωτήματά μας, ανέφε-
ρε ότι υπάρχει επικαιροποίηση του 
Σχεδίου Έκτακτης Ανάγκης του δή-
μου όπου για τις πυρκαγιές έχει 
τον κωδικό ονομασίας «ΙΩΛΑΟΣ»

Σύμφωνα με τον υπεύθυνο Πολιτικής 
Προστασίας παρακολουθούν καθη-
μερινά  όλες τις μετεωρολογικές κα-
ταστάσεις και τα έκτακτα δελτία της 
ΕΜΥ, τα μηνύματα της Γενικής Γραμ-
ματείας της Πολιτικής Προστασίας 
και ειδικότερα τους δείκτες επικιν-
δυνότητας και αναλόγως πράττει.

Η υπηρεσία κάνει τον έλεγχο του προσωπικού και των 
μέσων που θα συνδράμουν σε περίπτωση πυρκαγιάς.

«Τις επόμενες μέρες προγραμματίζουμε τον καθα-
ρισμό ορισμένων δασωδών σημείων, τα οποία είχαν 
καθαριστεί πέρυσι και θα χρειαστεί να γίνει συντή-
ρηση». Συμπλήρωσε όταν έγινε αναφορά στον καθα-
ρισμό των δασικών εκτάσεων όπου και το Υπουργείο 
Εσωτερικών έχει προβλέψει το σχετικό κονδύλι.

«Είμαστε σε ανοιχτή επικοινωνία μες την Π. Υ 
της Ξάνθης, βλέπουμε το μητρώο, βάζουμε τον 
κόσμο και τα συνεργεία του δήμου Ξάνθης σε 
επιφυλακή αυτό το διάστημα και λέμε να αυξή-
σουμε τις περιπολίες με το υπάρχων προσωπι-
κό του δήμου αλλά και με εθελοντικές ομάδες».

ΑΝΤΙΠΥΡΙΚΕΣ ΖΩΝΕΣ;

Ο υπεύθυνος Πολιτικής Προστασίας του δή-
μου Ξάνθης, διαβεβαίωσε ότι υπάρχει αντι-
πυρική Ζώνη η οποία περικλείει όλη την πα-
λιά πόλη και από εκεί όλο το Σαμακώβ και θα 
γίνει εκεί ο επανακαθαρισμος και έδωσε τις 
σχετικές  εντολές να γίνει τελευταίος έλεγχος.

ΕΙΝΑΙ ΕΠΙΚΑΡΟΠΟΙΗΜΕΝΟ ΤΟ ΣΧΕΔΙΟ 
«ΙΩΛΑΟΣ»;

Ο Τ. Τσακιρίδης επιβεβαίωσε ότι είναι επικαιρο-
ποιημένο το σχέδιο έκτακτης ανάγκης του δήμου 
Ξάνθης  την επωνυμία «ΙΩΛΑΟΣ» σε περίπτωση 
πυρκαγιάς. «Είναι επικαιροποιημένο και εγκε-
κριμένο από το δημοτικό συμβούλιο και είναι ευ-
αγγέλιο για την Πολιτική Προστασία». Ανέφερε

Τι προβλέπει το σχέδιο σε περί-
πτωση πυρκαγιάς;

«Το σχέδιο προβλέπει την σύγκληση του αρ-
μοδίου οργάνου και ανάλογα με την κατά-
σταση συναποφασίζουν κάποια πράγματα 
και αξίζει να αναφέρουμε ότι προβλέπει 
πολλά πράγματα και σίγουρα δεν μπορού-
με να το αναλύσουμε τώρα, και την ώρα της 
πυρκαγιάς, ο καθένας κάνει αυτά που πρέ-
πει . Ο δήμος Ξάνθης έχει προβλέψει κάποια 
πράγματα και έρχεται και τα εφαρμόζει»

Όσο για την εκκένωση του πληθυσμού της 
παλιάς πόλης και των οικισμών στα ορεινά 
του δήμου Ξάνθης ο κ. Τσακιρίδης ανέφερε 
ότι βρίσκεται σε επαφή  για πρώτη φορά  
έχουν γίνει συναντήσεις μας με το Πανε-
πιστήμιο της Δυτικής Μακεδονίας.  «και 
εγώ προσωπικά, έχω κάνει τις επαφές 
μου, καθώς και με το ερευνητικό κέντρο 
Αθηνά, συλλέγουμε τις πληροφορίες μας 
και θα έρθουν τεχνοκράτες για να συντά-
ξουν ένα σχέδιο εκκένωσης, όλα αυτά εδώ, 
δεν τα είδε κανένας και δεν ασχολήθηκε 
ποτέ κανένας, όμως, σε πολύ λίγο χρόνο 
θα έχουμε όλα τα σχέδια και θα έχουμε 
την ευκαιρία να κάνουμε μία δράση στο 
πεδίο, δηλαδή μία άσκηση με λίγα λόγια, 
μία άσκηση εκκένωσης της παλιάς πόλης 
σε περίπτωση πυρκαγιάς με την συμμε-
τοχή όλων των φορέων.  Ήταν ένας στό-
χος μου, έχω βρει τις άκρες και θα γίνει».

Θέσαμε το ερώτημα αν αύριο πιά-
σει φωτιά, ποιος θα μεριμνήσει 
για να περιθάλψει τους ανθρώ-

πους που έπαθαν ζημιά.

«Υπάρχουν τα πρωτόκολλα που προβλέ-
πουν τις δράσεις της Κοινωνικής Μέρι-
μνας όπου και θα στεγάσουν και θα 
περιθάλψουν τους παθόντες».
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Οι αντίπαλοι του ΛΕΥΚΙΠΠΟΥ στη φετινή 
National League 1

Η Ελληνική Ομοσπονδία Καλα-
θοσφαίρισης ανακοίνωσε τους 
ομίλους της National League 1 
(πρώην Β΄ Εθνική) στην οποία 
συμμετέχει ο ΛΕΥΚΙΠΠΟΣ.

Η ομάδα της Ξάνθης που εκπροσω-
πεί τον Νομό στο υψηλότερο επίπε-
δο όσον αφορά την καλαθοσφαίρι-
ση τοποθετήθηκε στον 3ο όμιλο και 

έχει ως στόχο τη συνέχιση της εξαιρετικής 
πορείας των τελευταίων ετών και την προ-
ώθηση νεαρών καλαθοσφαιριστών που 
θα αποτελέσουν το μέλλον του συλλόγου.
Αναλυτικά ο 3ος όμιλος αποτελείται από 
τις παρακάτω ομάδες: Μακεδονικός, 
Γέφυρα, Πανσερραϊκός, Μαχητές, Ερ-
μής Λαγκαδάς, ΔΕΚΑ, ΧΑΝΘ, Αρετσού, 
ΚΑΟΔ, ΕΚ Καβάλας, Φίλιππος Βέροιας, 
ΓΑΣ Κομοτηνής και φυσικά ο ΛΕΥΚΙΠΠΟΣ.

Σ. Μελισσόπουλος: Αν ήμουν δήμαρχος θα αξιο-
ποιούσα την Πολιτική Προστασία στο έπακρο/ Ναι 

στην Διαδημοτική συνεργασία
ΦΑΚΕΛΟΣ: ΠΡΟΛΗΨΗ ΠΥΡΚΑΓΙΑΣ ΣΤΗΝ ΞΑΝΘΗ

Με αφορμή το γεγονός ότι 
παραλίγο η Ξάνθη να γίνει 
παρανάλωμα του πυρός 
με την πυρκαγιά που ξέ-
σπασε στην δασώδη πε-
ριοχή του Μέγα Ευμοίρου 
από φυσικά αίτια, σύμφω-
να με την πυροσβεστική 
(κεραυνός), είναι επιτα-
κτική η ανάγκη οι τοπικές 
διοικήσεις να έχουν τα αυ-
τιά και τα μάτια ανοιχτά.

Ρωτήσαμε τον υποψήφιο δήμαρχο 
Ξάνθης Σ. Μελισσόπουλο, αν ήταν 
στην θέση του σημερινού δημάρ-
χου, τι θα έκανε για να προλάβει το 
κακό ή με άμεση υποστήριξη στην  
Π.Υ. Ξάνθης να αποσοβήσει τον κίν-
δυνο στα πρώτα λεπτά της εμφάνι-
σης πυρκαγιάς, και κατά την γνώ-
μη του, τι έπρεπε και τι πρέπει να 
κάνει ο δήμαρχος Τσέπελης για να 
στηρίξει και να προλάβει το κακό.

Η απάντηση του Μελισσόπουλου 
άμεση. Πιστή εφαρμογή των σχε-
δίων της πολιτικής προστασίας, 
αξιοποίηση στο έπακρο του προ-
σωπικού και των οχημάτων για να 
προληφθεί όσο το δυνατόν πιο άμε-
σα μία τυχόν πυρκαγιά από φυσι-
κά αίτια ή ανθρώπινη παράληψη.

Άμεση και λεπτομερή αντιπυρική 
προστασία του περιαστικου δά-
σους και της δασώδους περιοχής 
της Σταυρούπολης, για να περιορί-
σουμε όσο το δυνατόν περισσότε-
ρο την εξάπλωση της πυρκαγιάς.

Δίνει μεγάλη προσοχή στο θέμα της 
συνεργασίας με τους υπόλοιπους φο-
ρείς και θεσμούς, θα πρέπει ο δήμος 
να λειτουργήσει στα πλαίσιο του γενι-
κότερου σχεδιασμού της πρόληψης 
της πυρκαγιάς μέσα στην Π.Ε. Ξάνθης.

ΔΙΑΔΙΜΟΤΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΤΩΝ ΠΟ-
ΛΙΤΙΚΩΝ ΠΡΟΣΤΑΣΙΩΝ ΤΩΝ ΥΠΟΛΟΙ-

ΠΩΝ ΔΗΜΩΝ ΤΗΣ ΞΑΝΘΗΣ

Άλλη μία σοβαρή πρόταση που έθεσε ο Σ. 
Μελισσόπουλος στο θέμα της πρόληψης της 
πυρκαγιάς, στην λογική αν καεί το σπίτι του 
γείτονα, κοντά είναι και το δικό σου. Στενή 
συνεργασία των Πολιτικών Προστασιών των 
δήμων της Ξάνθης, όπου ο ένας δήμος θα 
μπορούσε να μεταλαμπαδεύσει τις γνώσεις 
και την εμπειρία στο θέμα της οργάνωσης, 
αναφορικά με την πρόληψη της πυρκαγιάς.

ΖΩΝΕΣ ΠΥΡΑΣΦΑΛΕΙΑΣ

Είδε θετική την προσπάθεια του δημάρχου 
Τσέπελη για την διάνοιξη ζώνης πυρασφα-
λείας στο Σαμακώβ, όμως, καυτηρίασε το 
γεγονός ότι ούτε σαν επικεφαλής των πα-
ρατάξεων, ούτε ως δημοτικό συμβούλιο 
τυγχάνουν κάποιας ενημέρωσης για το τι 
έπραξε ή τι πράττει στο θέμα της πυρα-
σφάλειας του δήμου Ξάνθης και ότι μαθαί-
νουμε, το μαθαίνουμε από τα τοπικά μέσα 
ενημέρωσης, συμπλήρωσε, με αποτέλε-
σμα και εμείς να μην έχουμε την δυνατό-
τητα να ενημερώσουμε τον κόσμο μας για 
το που βρίσκονται αυτές οι διαδικασίες.

Ως αντιπολίτευση ελέγξατε την δη-
μοτική αρχή για τα κονδύλια που 
πήρε από τα συναρμόδια υπουρ-
γεία αναφορικά πάντοτε με την 

πυρασφάλεια;

«Όχι δεν έχουμε εικόνα. Ενημερωνόμαστε 
και εμείς από τα μέσα ενημέρωσης και 
την αναφορά που γίνεται στην τυπική δια-
δικασία για την αγορά κάποιων οχημάτων 
για αυτόν τον σκοπό. Ναι, ελέγχουμε επα-
νειλημμένα την δημοτική αρχή για όλα τα 
θέματα, όμως, κατά συνήθεια η δημοτική 
αρχή δεν απαντά, δεσμεύεται ότι θα απα-
ντήσει αλλά δεν το κάνει άμεσα και το θέμα 
πλέον χάνει την επικαιρότητά του. Όχι, δεν 
έχουμε εικόνα για τον σχεδιασμό της πυ-
ρασφάλειας, δεν έγινε κάποια σύσκεψη 
με την συμμετοχή μας, και γενικά ο δήμαρ-
χος δεν δίνει λογαριασμό σε κανέναν και 
πράττει ότι του καπνίσει. Δεν απαντά στα 

θεσμικά μας ερωτήματα με αποτέ-
λεσμα να μην έχουμε σαφή εικόνα 
του σχεδιασμού του. Όχι μόνο στην 
πυρασφάλεια, αλλά και σε θέμα-
τα που άπτονται των προβλημάτων 
των συνδημοτών μας. Εμείς αν ο 
Ξανθιώτικος λαός μας τιμήσει με 
την ψήφο του στις ερχόμενες εκλο-
γές, δεν θα λειτουργήσουμε έτσι. 
Θέλουμε την συνεργασία όλων και 
δεσμευόμαστε ότι θα υπάρχει αλλη-
λοενημέρωση όλων των εμπλεκομέ-
νων φορέων για το καλό της πόλης.

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΠΑΥΛΙΚΙΑΝΟΣ

«ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ ΠΕΡΙ ΑΠΑΓΟΡΕΥΣΗΣ ΚΥΚΛΟΦΟ-
ΡΙΑΣ ΣΤΑ ΠΕΡΙΑΣΤΙΚΑ ΔΑΣΗ ΤΗΣ Π.Ε. ΞΑΝΘΗΣ ΤΟ 
ΣΑΒΑΤΟΚΎΡΙΑΚΟ ΛΟΓΩ ΚΙΝΔΥΝΟΥ ΠΥΡΚΑΓΙΑΣ

Με απόφασή του ο Αντιπεριφερειάρχης 
Ξάνθης Κ. Κουρτίδης απογορεύει την κυκλο-
φορία στα περιαστικά άλση της Π.Ε. Ξάνθης

όπως αυτά αναφέρονται στην ανα-
κοίνωση η οποία έχει ως εξής:

Για αύριο Σάββατο 22/7/2023 ο χάρ-
της κινδύνου πυρκαγιάς της Γενικής
Γραμματείας Πολιτικής Προστασίας, προ-
βλέπει υψηλό κίνδυνο πυρκαγιάς (κατηγορία
κινδύνου 3) για την περιοχή της Π.Ε. Ξάνθης. 
Ως εκ’ τούτου τίθεται σε εφαρμογή και για
όσο διάστημα ο ανωτέρω δείκτης παραμέ-
νει στη κατηγορία 3, 4 και 5 η αριθμ. πρωτ.
152498/1383/19-5-2023 από-
φαση του Αντιπεριφερειάρχη Ξάν-
θης (ΑΔΑ: 627Ζ7ΛΒΡΚ9) περί απα-
γόρευσης διέλευσης παραμονής και 
κυκλοφορίας προσώπων και οχημάτων
στα περιαστικά δάση της Π.Ε. Ξάνθης. Εξαι-
ρούνται οι περιπτώσεις που αναφέρονται στο
άρθρο 130 ν. 4962/2022 (πρό-
σωπα που κατοικούν ή εργάζο-
νται στις περιοχές του άρθρου

129, αποκλειστικά για την με-
τακίνηση τους από και προς την 
κατοικία ή εργασία τους, καθώς
και πρόσωπα που μετακινού-
νται εντός του οδικού δικτύου ). 
Η απόφαση αφορά τα παρακάτω
περιαστικά δάση:
α) Του περιαστικού Δάσους 
του Δήμου Ξάνθης που πε-
ριλαμβάνει και το Δασύλλιο
βόρεια του οικισμού Κιμμερίων.
β) Του περιαστικού Δάσους 
του οικισμού Τοξοτών-Γα-
λάνης του Δήμου Τοπείρου.
γ) Των Δασυλλίων του Πόρ-
το Λάγους i) στην δυτική είσο-
δο του οικισμού και ii) πέριξ
της αποικίας των ερωδιών.
δ) Του Δασυλλίου στην παρα-
λία Αβδήρων πέριξ των μα-
θητικών κατασκηνώσεων
Ο Αντιπεριφερειάρχης ΠΕ Ξάνθης
Κουρτίδης Κων/νος

Παρόντας με περγαμηνές ο ΚΟΞ, στο 
Πανελλήνιο Πρωτάθλημα κολύμβησης

H σημαντικότερη στιγμή 
της χρονιάς για τους κο-
λυμβητές, το Πανελλή-
νιο Πρωτάθλημα Κολύμ-
βησης, έριξε αυλαία!!!!
Ο αγώνας για τον οποίο, 
αθλητές και αθλήτρι-
ες προετοιμάζονται 
έναν ολόκληρο χρό-
νο, ολοκληρώθηκε!!!!
Σε μια διοργάνωση με την 
συμμετοχή 115 ομάδων 
ηλικιακών κατηγοριών 
(Εφήβων / Νεανίδων 17-
18 ετών, Παίδων / Κορα-
σίδων15-16 ετών, Παμπαί-
δων / Παγκορασίδων Α’-Β’ 
12-14 ετών} από όλη την 
Ελλάδα, ο αθλητής μας 
Μουτουσίδης Κωνστα-

ντίνος Νικόλαος , αποδείχτηκε 
πραγματικός μαχητής, βάζο-
ντας τις βάσεις για μια δυνατή 
συνέχεια καθώς αγωνίστηκε 
στην κατηγορία Κ16 και κατα-
τάχθηκε στις καλύτερες 16αδες 
στα 50μ & 100μ πεταλούδα.
Αξίζουν πολλά
σ υ γ χ α ρ η τ ή ρ ι α
στον κολυμβητή μας που παρά τις δύσκο-
λες συνθήκες προπόνησης που αντιμετώπι-
ζε καθόλη την διάρκεια της προετοιμασίας 
του, έδειξε ότι με κόπο, υπομονή και πεί-
σμα μπορείς να πετύχεις τους στόχους σου.

Είμαστε περήφανοι!
Ευχαριστούμε την προπονήτρια μας 
κυρία Ευαγγελία Πολίτου, που συ-
νέβαλε για αυτό το αποτέλεσμα .
Τέλος θα θέλαμε να ευχαριστήσου-
με τον μεγάλο μας χορηγό FLAMINGO 
RETAIL PARK και τους υποστηρικτές 
μας Συνεταιριστική Ασφαλιστική , την 
NOVAMEND XANTHIS και την DOST GROUP 
που ήταν δίπλα μας όλη την χρονιά.
Ο ΚΟΞ, για ακόμα μια φορά, αποδεικνύ-
ει με το έργο του και τα αποτελέσμα-
τα των αθλητών του ότι ο σύλλογος έχει
Ιστορικό παρελθόν, Δυναμι-
κό παρόν αλλά και Λαμπρό μέλλον.
Σας ευχόμαστε καλή ξεκού-
ραση και καλό καλοκαίρι !!!
ΚΟΞ NON STOP!!!

Συνεχίζουν ΛΕΥΚΙΠΠΟΣ – Παλλάκης στην 
National League 1

Η Διοίκηση του ΛΕΥΚΙΠΠΟΥ 
ΞΑΝΘΗΣ βρίσκεται στην ευ-
χάριστη θέση να ανακοινώ-
σει την ανανέωση της συνερ-
γασίας με τον παίχτη Γιώργο 
Παλλάκη για ακόμη μία σεζόν!

Ο Γιώργος Παλλάκης  θα συνεχίσει να φορά 
τη φανέλα μας για 7η χρονιά και αυτό απο-

τελεί μια μεγάλη χαρά και περηφά-
νια για όλη την ομάδα. Σε αυτά τα 
χρόνια έχει αποδειχθεί ως ένας από 
τους πιο αξιόπιστους και αφοσιω-
μένους παίκτες στον χώρο του μπά-
σκετ. Η συνεισφορά του στην ομάδα 
μας είναι ανεκτίμητη, και είμαστε 
βέβαιοι ότι η εμπειρία και η ηγε-
τική του παρουσία θα βοηθήσουν 
την ομάδα μας να επιτύχει μεγαλύ-
τερους στόχους την επόμενη σεζόν.

Κατά την αγωνιστική περίοδο 
2022-2023 συμμετείχε σε 20 αγώ-
νες στο πρωτάθλημα της Β’ Εθνι-
κής σημειώνοντας 186 πόντους. Ο 
Γιώργος σημείωσε τους περισσό-
τερους πόντους στην εκτός έδρας 
αναμέτρηση με την Ευκαρπία (23).

Με ιδιαίτερη χαρά και τιμή ανακοινώ-
νουμε άλλο έναν υποψήφιο της 

Δημοτικής μας παράταξης «ΜΠΡΟΣΤΑ», 
που δυναμώνει μέρα με τη μέρα. Τον 
συνδημότη μας Δημήτρη Πολυχρόνη. 

Ο Δημήτρης, γεννήθηκε το 
1989 και μεγάλωσε στη γει-
τονιά του πάρκου της «Μεξι-
κάνας». Είναι Μαθηματικός, 
ερευνητής του πεδίου της 
Διδακτικής των Μαθημα-
τικών, με δύο μεταπτυχια-
κά στις επιστήμες της Αγω-
γής και εργάζεται ως μέλος 
διεπιστημονικών ομάδων 
για την αξιολόγηση ειδικών 
εκπαιδευτικών αναγκών.

Έχει έντονη παρουσία στις αυτοδιοικη-

τικές εκλογές συμμετέχοντας 
ενεργά το 2019 και έχει εργα-
στεί ως διοικητικό προσωπικό σε 
Δήμο της Περιφερειακής Ενότη-
τας Ξάνθης, φέρνοντας πολύτι-
μες εμπειρίες και τεχνογνωσία.
Είναι ένας νέος άνθρωπος της γε-
νιάς του με έντονες κοινωνικές και 
πολιτικές ανησυχίες και μεγάλη 
διάθεση για προσφορά. Μοιραζό-
μαστε μαζί του κοινά οράματα για 
την Ξάνθη και είναι πρόθυμος και 
έτοιμος να εργαστεί μαζί μας από 
την επόμενη κιόλας μέρα για να 
κάνουμε την πόλη μας πιο όμορφη, 
πιο ζωντανή και πιο λειτουργική.
Μαζί κάνουμε ΠΡΑΞΗ την ΑΛΛΑΓΗ 
με νέους και ικανούς ανθρώπους.
Σε ευχαριστώ πολύ Δημή-
τρη για την εμπιστοσύνη σου, 
όλοι μαζί Πάμε ΜΠΡΟΣΤΑ!!!
Σάββας Μελισσόπουλος
Υποψήφιος Δήμαρχος Ξάνθης
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Π Ο Λ Ι Τ Ι Κ ΗΑΣΤΥΝΟΜΙΚΑ
Λαμπάδιασε αυτοκίνητο στις Αλυκές – Τύχη “βου-

νό” για τον οδηγό και το 5χρονο εγγόνι του

Στις φλόγες τυλίχθηκε Ι.Χ. αυτο-
κίνητο λίγα λεπτά μετά τις 10:30 
το πρωί στις Αλυκές. Ο οδηγός του 
αυτοκινήτου, ηλικίας 60 ετών πε-

ρίπου, είδε ξαφνικά φλόγες να βγαίνουν 
από τη μηχανή του οχήματος και ακαριαία 
ακινητοποίησε το όχημα, σπεύδοντας να 
βγάλει από μέσα το 5χρονο εγγόνι του. Οι 
δυο τους βρίσκονταν σε σοκ και δεν μπο-
ρούσαν να πιστέψουν αυτό που έζησαν.

Το περιστατικό σημειώθηκε στη συμβολή των 
οδών Ν. Ζέρβα και Αθηνών. Στο σημείο μετέ-
βησαν άμεσα οχήματα της Πυροσβεστικής 
Υπηρεσίας που προχώρησαν σε κατάσβεση 
της φωτιάς, αλλά το αυτοκίνητο, που κινεί-
το με αέριο, καταστράφηκε ολοσχερώς.

Συνελήφθησαν 4 διακινητές οι οποίοι προωθούσαν 
στο εσωτερικό της χώρας, σε τέσσερις διαφορετικές 

περιπτώσεις, μη νόμιμους μετανάστες 

Συνελήφθησαν χθες και σήμε-
ρα την Παρασκευή σε περιοχές 
της Ροδόπης και του Έβρου, από 
αστυνομικούς των Διευθύνσεων 
Αστυνομίας Ροδόπης και Αλεξαν-
δρούπολης, τέσσερις διακινητές, 
εκ των οποίων τρεις αλλοδαποί και 
ένας ημεδαπός, οι οποίοι προω-
θούσαν στο εσωτερικό της χώρας 
σε τέσσερις διαφορετικές περι-
πτώσεις, μη νόμιμους μετανάστες.

Αναλυτικότερα, στην πρώτη περί-
πτωση, χθες το πρωί στην Εγνατία 
οδό Αλεξανδρούπολης – Κομο-
τηνής, αστυνομικοί της Ομάδας 
Πρόληψης και Καταστολής Εγκλη-
ματικότητας του Τμήματος Ασφά-
λειας Κομοτηνής συνέλαβαν τον 
έναν αλλοδαπό διακινητή, διότι 
τον εντόπισαν να οδηγεί Ι.Χ.Ε. αυ-
τοκίνητο και να μεταφέρει παρά-
νομα στο εσωτερικό της χώρας 
έξι (6) μη νόμιμους μετανάστες.

Στη δεύτερη περίπτωση, χθες το με-
σημέρι σε Επαρχιακή οδό του Έβρου, 
αστυνομικοί του Τμήματος Συνοριακής 
Φύλαξης Σουφλίου με τη συνδρομή αξι-
ωματούχων της FRONTEX συνέλαβαν τον 
ημεδαπό διακινητή, διότι οδηγώντας Ι.Χ.Φ. 
όχημα, μετέφερε παράνομα στην ενδο-
χώρα επτά (7) μη νόμιμους μετανάστες.

Στην τρίτη περίπτωση, χθες το βράδυ σε 
Επαρχιακή οδό του Έβρου, συνελήφθη 
από αστυνομικούς του Τμήματος Συνορι-
ακής Φύλαξης Σουφλίου ο δεύτερος αλ-
λοδαπός διακινητής, διότι εντοπίστηκε 
ως οδηγός Ι.Χ.Ε. αυτοκινήτου να μετα-
φέρει παράνομα στο εσωτερικό της χώ-
ρας δύο (2) μη νόμιμους μετανάστες.

Στην τέταρτη περίπτωση, σήμερα τις πρώ-
τες πρωινές ώρες σε αγροτική περιοχή 
του Έβρου, αστυνομικοί της Διεύθυνσης 
Αστυνομίας Αλεξανδρούπολης συνέλα-
βαν το τρίτο αλλοδαπό διακινητή, διότι 
τον εντόπισαν να οδηγεί Ι.Χ.Ε. αυτοκίνητο 
και να μεταφέρει παράνομα στην ενδο-
χώρα τρεις (3) μη νόμιμους μετανάστες.

Κατασχέθηκαν τα ανωτέρω οχή-
ματα και κινητά τηλέφωνα.

Οι συλληφθέντες θα οδηγηθούν στους αρ-
μόδιους Εισαγγελείς, ενώ την  προανάκριση 
για τις τέσσερις υποθέσεις ενεργούν τα Τμή-
μα Συνοριακής Φύλαξης Ιάσμου Ροδόπης, 
Σουφλίου και Τυχερού Αλεξανδρούπολης.

Συνελήφθη αλλοδαπός για παραβάσεις του 
νόμου περί ναρκωτικών

Κατασχέθηκαν 589 γραμμάρια ακατέργα-
στης κάνναβης και 3 φυτά κάνναβης  

Συνελήφθη χθες (20-7-2023) το πρωί 
σε οικισμό της Θάσου, από αστυνομι-
κούς του Τμήματος Ασφάλειας Καβάλας, 
ένας αλλοδαπός, σε βάρος του οποί-
ου σχηματίσθηκε δικογραφία για πα-
ραβάσεις του νόμου περί ναρκωτικών.

Ειδικότερα, στο πλαίσιο των ειδικών 
δράσεων για την καταπολέμηση της δι-
άδοσης των ναρκωτικών, οι αστυνομικοί 
συνέλαβαν τον δράστη, διότι εντόπισαν 
και κατάσχεσαν από τον αύλειο χώρο 
και αποθήκη της οικίας του αντίστοιχα:

τρία (3) φυτά κάνναβης ύψους 1 μέ-

τρου, τα οποία εκριζώθηκαν και
μία (1) νάιλον συσκευασία και 
επτά (7) γυάλινα δοχεία με 
ακατέργαστη κάνναβη συνολι-
κού βάρους 589 γραμμαρίων.
Ο συλληφθείς θα οδηγηθεί στον κ. 
Εισαγγελέα Πλημμελειοδικών Κα-
βάλας, ενώ την προανάκριση ενερ-
γεί το Τμήμα Ασφάλειας Καβάλας.

Συνελήφθη διακινητής ο οποίος προωθούσε στο 
εσωτερικό της χώρας μη νόμιμους μετανάστες

Συνελήφθη την Πέμπτη το μεσημέρι στην 
Εγνατία οδό Κήπων – Αλεξανδρούπολης, από 
αστυνομικούς του Τμήματος Συνοριακής 
Φύλαξης Τυχερού της Διεύθυνσης Αστυνομί-
ας Αλεξανδρούπολης, ένας (1) αλλοδαπός 
διακινητής, ο οποίος προωθούσε στο εσω-
τερικό της χώρας μη νόμιμους μετανάστες.

Αναλυτικότερα, οι αστυνομικοί 
συνέλαβαν τον δράστη διότι τον 
εντόπισαν να οδηγεί Ι.Χ.Ε. αυτοκί-
νητο και να μεταφέρει παράνομα 
στο εσωτερικό της χώρας τέσσε-
ρις (4) μη νόμιμους μετανάστες.

Κατασχέθηκαν το παραπάνω 
όχημα και δύο κινητά τηλέφωνα.

Ο συλληφθείς θα οδηγηθεί στον 
κ. Εισαγγελέα Πρωτοδικών Αλε-
ξανδρούπολης, ενώ την προα-
νάκριση ενεργεί το Τμήμα Συ-
νοριακής Φύλαξης Τυχερού.

Διακινητής μπήκε αντίθετα στην Εγνατία στο 
ύψος της ΒΙΠΕ Κομοτηνής

Αυτόπτης μάρτυρας 
του περιστατικού ευ-
τυχώς δεν συγκρού-
στηκε με τον διακινητή 
 
Ακόμα ένα περιστατικό, 
όπου διακινητής οδη-
γούσε ανάποδα στην 
Εγνατία Οδό με κίνδυ-
νο να σκοτωθούν αθώοι 
οδηγοί, καθώς και δια-
κινούμενοι συνέβη στη 
Θράκη και συγκεκριμέ-
να στο ύψος της Βιομη-
χανικής Περιοχής Κομο-
τηνής. Το περιστατικό 
συνέβη τα ξημερώματα 
της Πέμπτης 20 Ιουλίου. 

 
 
 
 
Σύμφωνα με αυτόπτη μάρτυρα του 
περιστατικού που μίλησε στον «Χ», 
οδηγούσε στην Εγνατία Οδό με κα-
τεύθυνση την ΒΙΠΕ Κομοτηνής και 
όπως είπε χαρακτηριστικά «εάν 
είχα προσπεράσει το περιπολικό 
που το συνάντησα πάνω στην Εγνα-
τία, οι διακινητές θα έπεφταν πάνω 
μου. Τους συνάντησα πάνω στην 
στροφή, ο διακινητής έχασε το έλεγ-
χο και έπεσε πάνω στις μπάρες, αλ-
λιώς θα έπεφτε πάνω στο περιπολι-
κό και εάν δεν ήταν το περιπολικό 
θα έπεφτε πάνω σε εμένα. Αυτός 
έμπαινε, εγώ έβγαινα κανονικά». 
 
 
 
 
Πάντως όλο και καταγράφονται πε-
ριστατικά διακινητών να οδηγούν 
ανάποδα στην Εγνατία Οδό, όπου 
αναπτύσσονται μεγάλες ταχύτητες 
με κίνδυνο την πρόκληση θανατηφό-
ρων ατυχημάτων. Δυστυχώς η Θράκη 
ήδη θρηνεί αθώους ανθρώπους που 
έχασαν την ζωή τους, λόγω της επι-
κίνδυνης οδήγησης των διακινητών.

Δυστυχώς, ο πιο δύσκολος αντίπαλος για 
κάποιους, είναι η «τρικυμία εν κρανίω».

Με ανάρτηση του ο 
υποψήφιος δήμαρχος 
Ξάνθης παρουσιάζει 
τα έργ που υλοποίη-
σε κατά την διάρκεια 
της θητείας του σαν 
δήμαρχος Ξάνθης

Δεν παρακολουθούμε τον 
«κατήφορο» ορισμένων και 
δεν χρειάζεται να απαντούμε 
κάθε φορά, στην προσπάθεια 
εκχυδαϊσμού της προεκλογι-
κής περιόδου και όχι μόνο.

Η δουλειά που έγινε την περί-
οδο 2014-2019 και ανά χρό-
νο δημόσια παρουσιάζονταν, 
σε ειδικές συνεδριάσεις 
(κάτι που σταμάτησε να γί-

νεται από το 2020), αναγνωρίζεται 
σήμερα από τους συμπολίτες μας.

Εμείς κάναμε την αυτοκριτική μας, 

ας αναλογιστούν κι αυτοί τι γρά-
φουν, τι λένε και περισσότερο από 
όλα, τι έπρεπε να κάνουν και ΔΕΝ 
έκαναν την τελευταία τετραετία.

Οι πολίτες της Ξάνθης ξέ-
ρουν ποιος έκανε έργο, 
ποιος με εντιμότητα και ει-
λικρίνεια υπηρέτησε εκείνη 
την πραγματικά δύσκολη 
περίοδο τους πολίτες, ποιος 
μπορεί να οδηγήσει ξανά 
την ΞΑΝΘΗ στην ανάπτυξη!

Ποιος μπορεί να κάνει αύ-
ριο, ξανά την Ξάνθη μια πόλη 
σύγχρονη, έξυπνη, καθα-
ρή, ανθρώπινη, με κοινωνι-
κό πρόσωπο και υποδομές, 
ένα Δήμο με οικονομική 
και διοικητική αυτοτέλεια.

ΔΗΜΟΣ ΠΡΟΤΥΠΟ                                                                               
Υπ. Δήμαρχος Ξάνθης                                                                                                                         
Χαράλαμπος ΔΗ-
Μ Α Ρ Χ Ο Π Ο Υ Λ Ο Σ
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Βέλη σε Αμοιρίδη από τον πρώην συναγωνιστή Τοψίδη
/Έχασε το στοίχημα του Τουρισμού η Περιφέρεια ΑΜΘ 
Παραπλανητικές δηλώσεις από τον Αντιπεριφερειάρχη 

Υποδομών
Πρώτη σε απώλειες επι-
σκέψεων (-71%) και δια-
νυκτερεύσεων (-42,1%) 
με σημαντικές απώλει-
ες εισπράξεων (-16,7%), 
η Περιφέρεια Ανατολι-
κής Μακεδονίας Θρά-
κης (ΠΑΜΘ), το 2022.

Ακόμη δύο αρνητικές πρωτιές ανά-
μεσα στις 13 Ελληνικές Περιφέρει-
ες, κατέκτησε δυστυχώς η ΠΑΜΘ, 
βάση των στοιχείων που παρουσιά-
ζει η πρόσφατη μελέτη του ΙΝΣΕΤΕ 
(Μάιος 2023) για τον εισερχόμενο 
τουρισμό. Η ΠΑΜΘ έχει χάσει σε 
σύγκριση με το 2019, περισσότε-
ρους από 2,7 εκ. επισκέπτες, 5εκ.  
διανυκτερεύσεις και περισσότε-
ρα από 70εκ ευρώ σε εισπράξεις.

Ειδικότερα στην κατηγορία των 
επισκέψεων είναι ο μεγάλος χα-
μένος (-71%), με την Περιφέρεια 
που ακολουθεί να είναι πολύ μα-
κριά (Περιφέρεια Βορείου Αιγαί-
ου -45,4%).Πιο συγκεκριμένα η 
μελέτη του ΙΝΣΕΤΕ αναφέρει για 
τις τρείς βασικές κατηγορίες:

Επισκέψεις (6η θέση – απώλειες: 
71,4%): Οι μεγαλύτερες μειώσεις 
παρουσιάστηκαν στην Περιφέρεια 
Ανατολικής Μακεδονίας και Θρά-
κης κατά -71,4% και στην Περιφέ-
ρεια Βορείου Αιγαίου κατά -45,4%.
Εισπράξεις (7η θέση – απώλειες: 
42,1%): Οι μεγαλύτερες ποσοστι-
αίες μειώσεις καταγράφηκαν στην 
Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδο-
νίας και Θράκης (-42,1%) και στην 

Περιφέρεια Δυτικής Μακεδονίας (-36,1%).
Διανυκτερεύσεις (7η θέση): Η ποσοστι-
αία μείωση στην Περιφέρεια Ανατολι-
κής Μακεδονίας και Θράκης (16,7%)
 

Παραπλανητικές δηλώσεις από 
τον Αντιπεριφερειάρχη Υποδομών

Εν τω μεταξύ, εντύπωση προκαλούν οι δη-
λώσεις του Αντιπεριφερειάρχη Υποδομών 
Μιχάλη Αμοιρίδη στον τοπικό τύπο όπου 
αναφέρει ότι «Η Περιφέρεια ΑΜΘ, κατά-
φερε την τελευταία δεκαετία, από πλευράς 
τουριστικών επιδόσεων, να είναι 6η στην 
Ελλάδα (εν. ανάμεσα στις 13 Περιφέρει-
ες)», αλλά αυτή δεν είναι όλη η αλήθεια.

Αυτό που δεν αναφέρει ο Μιχάλης Αμοιρί-
δης και που είναι το πιο ουσιαστικό δεδο-
μένο της μελέτης είναι η θέση της ΠΑΜΘ σε 
σχέση με το 2019.  Ο Αντιπεριφερειάρχης 
παρουσιάζει μερικώς τα δεδομένα, χωρίς  
να αναφέρει ότι η ΠΑΜΘ είναι πρώτη σε 
απώλειες επισκεπτών, έχοντας χάσει 2,7 

εκ επισκέπτες σε σχέση με το 2019 (-71%).

«Παραλείποντας» αυτό το δεδομένο, χαρα-
κτηρίζει την επίδοση της ΠΑΜΘ στον τουρι-
στικό τομέα ως «εξαιρετική» δημιουργώ-
ντας έτσι μία επίπλαστη (θετική) εντύπωση 
και αν αυτή η κίνησή του είναι σκόπιμη, 
τότε αυτομάτως καθίσταται προβληματική.

Αν συνέβη εκ παραδρομής, τότε και πάλι 
υπάρχει πρόβλημα καθώς αποδεικνύεται 
ότι η διοίκηση της ΠΑΜΘ δεν είναι σε θέση 
να μελετήσει και να αξιολογήσει δεδομένα 
που αφορούν την αναπτυξιακή της πορεία.

 

Δήλωση του επικεφαλής της 
Περιφερειακής Σύνθεσης κ. 

Χριστόδουλου Τοψίδη

Η παρουσίαση παραποιημένων δεδομένων 
από τον Αντιπεριφερειάρχη Υποδομών της 
Περιφέρειας Ανατολικής Μακεδονίας – 
Θράκης δείχνει μια ανησυχητική κατάσταση 

στον τουριστικό τομέα της περιοχής.

Σύμφωνα με τα πραγματικά δε-
δομένα, η Περιφέρεια Ανατολικής 
Μακεδονίας και Θράκης αντιμετώ-
πισε σοβαρές απώλειες στον του-
ρισμό κατά το προηγούμενο έτος.

Συγκεκριμένα, οι αριθμοί δείχνουν 
μια μείωση 71% στις επισκέψεις, 
42% στις διανυκτερεύσεις και 
14,7% στις εισπράξεις του τουρι-
σμού. Αυτά τα στοιχεία αποκαλύ-
πτουν μια πραγματική εικόνα της 
ανάπτυξης του τουρισμού στην 
περιοχή, η οποία είναι αντίθετη 
με την εικόνα που επιχειρεί να πα-
ρουσιάσει ο αντιπεριφερειάρχης.

Η παρουσίαση παραπλανητικών 
δεδομένων από έναν επίσημο εκ-
πρόσωπο του διοίκησης της ΠΑΜΘ 
είναι ανεπίτρεπτη και φυσικά 
δημιουργεί πολλά ερωτηματικά 
για το συνολικό τρόπο που ασκεί-
ται η διοίκηση από μέρους τους.

Και βέβαια, τόσο ο κος Αμοιρί-
δης, όσο όμως και ο κος Μέτιος 
οφείλουν να δώσουν εξηγήσεις 
για την επιλογή τους να παρουσι-
άζουν παραποιημένα στοιχεία.

Είναι σημαντικό να διασφαλίζεται 
η διαφάνεια και η ακρίβεια των δε-
δομένων που παρουσιάζονται στον 
τουριστικό τομέα (αλλά και σε κάθε 
τομέα), καθώς αυτά επηρεάζουν 
τη λήψη αποφάσεων και την ανά-
πτυξη του τομέα. Σε οποιαδήποτε 
άλλη περίπτωση, μιλάμε απλώς για 
επικοινωνιακά τρικ, που τείνουν 
μάλιστα να γίνουν και επικίνδυνα!

Η κουβέντα για τον πρώ-
ην δήμαρχο Ξάνθης Χ. 
Δημαρχόπουλο που τα 
παπαγαλάκια του Τσέπε-
λη συνέχεια ρωτάν … και 
τι έκανε ο Δημαρχόπου-
λος όταν ήταν δήμαρχος.
Τσατίστηκε ο ερίφης και 
παρουσίασε στο διαδί-
κτυο την έκθεση πεπραγ-
μένων και μάλιστα για να 

πούμε και του στραβού το δίκιο, 
όταν έκανε την «μάζωξη» για τα 
πεπραγμένα του στο Ι.Θ.Τ.Π., 
κανένας από τους σημερινούς 
ινστρούχτορες δεν ήταν εκεί.
Να πούμε και μια αλήθεια που πο-
νάει. Ο Μ. Τσέπελης έκανε ποτέ 
καμμιά έκθεση πεπραγμένων;
Όχι βέβαια. Άλλωστε 
ποια είναι τα πεπραγμέ-
να του. Ο ίδιος τα γνωρίζει;

Μπουχ’ τση ο άνθρωπος (μπούχτισε- 
αγανάκτησε)

ΚΟΜΜΑΤΑ ΚΑΙ ΧΡΩΜΜΑΤΑ
Και να λοιπόν που, και η κεντρική πολιτική σκηνή, ζήλεψε την αυτοδιοικητική 
σκηνή επιβεβαιώνοντας πλέον με τον καλύτερο τρόπο ότι η αυτοδιοίκηση «χά-
λασε» και την κεντρική πολιτική σκηνή.
Τι θέλουμε να πούμε.
Στην αυτοδιοίκηση και ιδιαίτερα στις δημοτικές εκλογές είναι συνηθισμένο 
πράγμα ένας δημοτικός σύμβουλος, που ανήκε σε διαφορετικό ιδεολογικό 
χώρο από τον επικεφαλής της παράταξης,  να μεταπηδάει σε άλλη δημοτική 
παράταξη για το «καλό» του τόπου και αυτό ήταν και είναι αποδεκτό από το 
πολιτικό σύστημα αλλά και από τις τοπικές κοινωνίες. 
Μέχρι σήμερα, τα κόμματα κρατούσαν ψηλά την κομματική ιδιότητα και ταυ-
τότητα. Η τελευταία όμως δεκαετία, ξεκινώντας από τον ΣΥΡΙΖΑ και καταλήγο-
ντας στην ΝΔ, αυτό το σκηνικό άλλαξε άρδην, και βλέπεις κομματικά στελέχη 
άλλων κομμάτων να «σουλατσάρουν», πότε στο ένα κόμμα και  πότε στο άλλο.
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Ταβέρνα 
«αλλού γυαλού» 

στο 
Πόρτο Μόλο

Ανοίξαμε και 
σας περιμένουμε

Η γνωστή Ταβέρνα «αλλού 
γυαλού  στο Πόρτο Μόλο στην 
παραλία της Ξάνθης, ξεκίνησε 
την λειτουργία της και για αυτή 
την καλοκαιρινή σαιζόν, με την 
ίδια ποιότητα των εδεσμάτων,  
το άψογο σέρβις και φυσικά 

τις πολύ λογικές τιμές.

Η Ταβέρνα «αλλού γυαλού» και 
αυτό το καλοκαίρι μαζί σας.

τσιπουράκι που αλλού; Μόνο στο ... 
αλλού γυαλού

Τηλέφωνο επικοινωνίας και ρεζερβέ 
697 2254 4077
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